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Secretaria/fu 
 
Acta de la sessió ordinària del Ple   
 
Núm. de la sessió: 8 
Data: 25.07.12 
Horari: de 20.00 a  23.45 h 
Lloc: Casa de la Vila 
 
Hi assisteixen: 
 
Estanislau Fors Garcia, alcalde-president 
Joaquim Barris Garcia, tinent d’alcalde 
Maria Belén Quintero Aragón, tinent d’alcalde 
Susanna Mir Julià, regidora 
Soraya Real Iglesias, tinent d’alcalde 
Román Pascual Rodríguez, regidor 
Alejandro Acero Cherta, tinent d’alcalde 
José Almansa Aragón, regidor 
Ramon Vinyes Vilà, tinent d’alcalde  
Santiago Fontbona Arbós, tinent d’alcalde 
Lorena Estrada Ocaña, tinent d’alcalde 
Maria Isabel Illescas Sánchez, regidora 
Maria Assumpció Balliu Tenas, regidora 
Isabel Roig Casas, regidora  
Josep Antoni López Navarro, regidor 
David Caldeira Bacardit, regidor 
Annabel Moreno Nogué, regidora 
Catalina Victory Molné, secretària 
 
El president obre la sessió.  
 
Com a qüestió prèvia el Sr. Alcalde sotmet a votació per urgència la inclusió d’un nou 
punt a l’ordre del dia i la modificació de les propostes corresponents als punts 2 i 4 de 
l’ordre del dia. Se sotmeten a votació de manera individual els tres punts. 
 
S’aprova per unanimitat la modificació de les dues propostes corresponents als punts 2 
i 4. En relació amb la incorporació de la modificació de la plantilla de personal de l’any 
2012 per tal de modificar una plaça d’agent per caporal de la guàrdia urbana, aquest 
punt s’inclou per majoria absoluta, essent la votació: 
 
Vots a favor: 5 vots de CiU, 4 vots del PSC, 2 vot PP i 1 vot Bloc Municipal, 
Vots en contra: 3 vots d’ICV i 1 vot ERC  
Vots d’abstenció: 1 vot CUP 
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A continuació es tracten els assumptes inclosos en el següent: 
 
Ordre del dia 
 
1.- Aprovar l’acta de 20 de juny de 2012.- La secretària llegeix l’esborrany de 
l’acta de la sessió anterior, celebrada amb caràcter ordinari el dia 20 de juny de 2012. 
L’acta s’aprova per unanimitat dels assistents. 
 
2.- Creació de la Comissió de coordinació i planificació i assignació del 
règim de retribucions a l’equip de govern.- El tinent d’alcalde Sr. Barris dóna 
compte d’aquesta proposta d’acord:  
 
L’Alcaldia, arran de la incorporació del grup socialista a l’equip de Govern municipal ha 
dut a terme una organització municipal amb noves designacions de tinents d’alcalde i 
noves atribucions als regidors com a conseqüència del nou cartipàs municipal. 
 
Atès que resulta indispensable per a la nova organització i  les noves atribucions 
assignades als regidors, fixar un règim de retribucions i indemnitzacions al nou equip de 
Govern i d’acord amb el que estableixen els art. 73 i 75 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de les bases del règim local, l’art. 166 i 167 del Decret legislatiu 2/2003, de 
28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de 
Catalunya i l’art. 13 i concordants del Reglament d’organització, funcionament i règim 
jurídic de les entitats locals, aprovat per Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre. 
 
Proposo al Ple l’adopció del següent acord: 
 
Primer. Crear la Comissió de Coordinació i Planificació, com a eina de reunions 
complementària d’aquest Ajuntament i formada per tot l’equip de govern. 
 
Segon. Fixar com a funcions d’aquesta Comissió les pròpies de programació, 
planificació, coordinació, execució i posada en funcionament de les polítiques públiques 
del Govern municipal. 
 
Tercer. Les sessions d’aquesta Comissió es duran a terme de manera ordinària els 
dimarts a les 19 hores. 
 
Quart. La Comissió constituïda pels regidors de l’equip de govern estarà formada pels 
següents membres:  
 
President 
 
Estanislau Fors Garcia 
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Vocals 
 
Susanna Mir Julià 
Soraya Real Iglesias 
Roman Pascual Rodríguez 
El regidor que substituirà el Sr. Joaquim Barris Garcia 
Ramon Vinyes Vilà 
Santiago Fontbona Arbós 
Lorena Estrada Ocaña 
Maria Isabel Illescas Sánchez 
M. Belén Quintero Aragon 
Juan José Almansa Aragon 
Alejandro Acero Cherta  
 
Secretari 
Xavier Masgrau González 
 
Cinquè. Establir a favor dels regidors i regidores, sempre que no tinguin una 
remuneració per dedicació exclusiva o parcial a l’Ajuntament, el règim 
d’indemnitzacions següents: 
 

a) Per assistència als Plens: 
      Un import de 209,78 euros/sessió amb una quantia màxima al mes de 209,78 
euros. 

b) Per assistència a la Comissió de Coordinació i Planificació: 
      Un import de 715,70 euros/sessió, amb una quantia màxima al mes de 715,70 
euros. 

c) Per assistència a la Junta de Portaveus: 
     Un import de 308,49 euros/sessió, amb una quantia màxima al mes de 308,49 
euros. 
 
- La regidora Sra. Moreno, en representació del grup municipal d’ERC, diu ahir a les 
xarxes socials arenyenques es va obrir un interessant debat arrel de la dignitat i 
honestedat dels polítics. Aquell debat em va fer entristir molt ja que em va constatar 
la percepció que té de nosaltres la gent. Els vilatans desconfien de nosaltres, pensem 
que som regidors pel sol fet d’intentar treure alguna recompensa econòmica, legal o 
no- m’entristeix molt que les meus convilatans pensin això. Per mi ser regidora 
significa poder fer coses pel meu poble, fer coses pel bé comú. Perquè m’ho crec i 
perquè m’honora poder-ho fer. I ho faria sense obtenir res a canvi i només pel fet de 
sentir-me orgullosa de fer coses per la meva societat, pels meus amics, els meus veïns, 
la meva escola, el meu mercat, els meus carrers. Perquè cada dia em sento més cofoia 
de prendre part de la vida dels arenyencs. 

 
Per això aquelles paraules que es van dir em van fer mal. Però malauradament les 
entenc i la comparteixo. Perquè no tothom té la mateixa manera de comprendre la 
vida política com jo. 
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I a aquest mandat he après a base de desil�lusions que no tots els polítics tenim 
principis i la moralitat tan fermes. Una vegada més jo em desil�lusiono però els vilatans 
també. I tenen tota la raó del món. 
 
Recentment ha entrat el Grup socialista a Govern. I ERC ho troba bé. Creiem que 
Arenys es mereix un govern fort i estable que ens ajudi a tirar endavant. 
 
Però és clar, en aquest primer Ple d’aquest govern tan heterodox format per 7 forces 
polítiques, em fa refermar en la decepció que masses cops ja em sentit el darrer any i 
mig. 
 
Primer amb la creació d’aquesta Comissió de Coordinació i planificació. És evident que 
7 grups s’hauran de reunir per coordinar-se. Però la veritable motivació d’aquesta 
Comissió és que cada un dels seus 12 membres puguin cobrar per l’assistència a 
aquestes reunions. Sinó només cobrarien els tinent d’alcalde. No cal enganyar, siguem 
honestos i transparents. Potser així uns farem respecta. 
 
 - El  regidor Sr. Caldeira, en representació del grup municipal de la CUP, manifesta 
literalment el que segueix: En aquest punt, el grup municipal de la CUP no valorarem la 
forma organitzativa. Vostès són el govern i l’únic que els demanem és que triïn la 
fórmula que més bé els vagi per ser més eficients i eficaços per gestionar la vila. Si 
aquesta és la manera que han triat per ser més transversal i per poder posar en comú 
el que fa cada regidoria, doncs endavant. 
Ara bé, el que des de la CUP no ens sembla correcte, i és per això que votarem en 
contra d’aquest punt, el que no veiem gens bé, és que aquesta forma organitzativa 
tingui una clara conseqüència per a les arques  municipals i que és el fet que dels dotze 
regidors que hi participen, nou més qui fa les tasques de secretari, cobrin 715 euros 
per assistència a l’esmentada comissió. I els que no la cobren és perquè ja tenen una 
altra remuneració per dedicació exclusiva o parcial. 
Pensem que no és una bona mesura, i menys exemplar, atès com està anant el món 
actualment. Un context on els vilatans estan patint les conseqüències de la mala gestió 
dels dirigents polítics i econòmics. Amb mesures com la que es porta a aprovació els 
esforços i sacrificis que demanem als ciutadans queden deslegitimats i, a més, no 
deixem d’alimentar la desafecció de la ciutadania vers la política i els polítics i donem 
ales a les mesures antidemocràtiques imposades pel govern espanyol. Si el problema és 
reduir costos, no cal reduir un 30% la representació dels consistoris; n’hi hauria prou 
de deixar de percebre, tots i totes, el que percebem per assistència a plens, comissions 
i, en el cas que ens ocupa, a comissions de coordinació i planificació, que al capdavall és 
una organització d’ordre intern de vostès i que, en cap cas, no té les atribucions i 
competències d’una junta de govern. 
Com hem dit al principi, el sentit del vot de la CUP en aquest punt serà en contra. 
 
 - La regidora Sra. Balliu, en representació del grup municipal d’ICV, manifesta 
literalment el que segueix: En primer lloc, des d'Iniciativa volem felicitar el nou equip 
de govern  municipal, format fins ara pels grups de CiU, PP i Bloc Municipal, entenent 
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que a partir del Ple d'avui, amb la incorporació del PSC, deixarà de ser el govern feble i 
en minoria que hem patit aquest darrer any, alhora que els volem encoratjar a treballar 
plegats amb la resta de grups municipals a l’oposició.  
 
Ara els toca planificar el full de ruta del Pla d'acció municipal, el PAM, i fer-lo públic, tal 
com s'ha compromès aquestes darreres setmanes amb la signatura del pacte de govern 
(per cert només entre el PSC i CiU) perquè encara que alguns no ho creguessin 
necessari, Arenys necessita conèixer quin és l’horitzó de futur d'aquest nou govern 
pels tres anys que queden de mandat. 
 
Dit això,  no volem entrar a valorar el perquè, ni el com, ni de quina manera ha estat 
aquesta entrada al Govern del grup municipal dels socialistes, però si que valorem que 
servirà per no tornar a patir episodis surrealistes per acabar tenint el seu vot. Em 
refereixo, per exemple, al Ple dels Pressupostos, que es van condicionar a la marxa 
enrere de la recollida selectiva porta a porta a tot el municipi.   
 
Si que entrarem a fer un seguit de consideracions pel que fa a l’afectació de la proposta 
d'acord que avui porten al Ple: la creació d'una comissió de coordinació i planificació, i 
l’assignació del règim de retribucions al nou equip de govern.  
 
No cal dir que no posarem pas en dubte que es reuneixin, que planifiquin i es 
coordinin. Ara, amb 12 regidors i regidores a govern, quan n'eren 8, i sempre. Només 
faltaria que no ho fessin!!! És de calaix que es fa del tot imprescindible que estableixin 
les reunions de treball que calgui, i estan plenament justificades per garantir el bon 
funcionament de la Casa Gran.  
 
Ara bé, crear-la expressament amb nomenament a Ple, per enumerar les funcions 
pròpies de programació, coordinació, execució i posada en funcionament de les 
polítiques públiques tal com ho descriu la proposta d'acord amb bombo i platerets, 
creiem que és només un intent de justificar les retribucions que han de rebre els 
regidors que formen part de l’equip de govern i que amb la fórmula establerta fins al 
moment no hi tenien cabuda.  
 
Parlant clar i català, mantenen la Junta de Govern Local ara amb caràcter executiu, 
però que no els serveix a l’hora de donar cabuda a les assignacions de tothom perquè 
el nombre de membres és inferior al de regidors que poden formar-ne part i per tant 
la resta no podria rebre les assignacions corresponents. 
 
Ens crida l’atenció també que el secretari d’aquesta comissió sigui un càrrec de 
confiança,  l’omnipresent assessor d’Alcaldia Xavier Masgrau, tot i que sembla que això 
és factible.  Entenem que hauria de ser un funcionari o la secretària de la Corporació 
qui justifiqui i doni fe de l’assistència dels regidors a les reunions, de la mateixa manera 
que ho fa per a l’assistència als Plens o aniria bé que ho fes a la Junta de Portaveus.  
Pensem que garanteix la transparència i el respecte als acords que es prenen i s’ho 
mereixen. 
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En una de les èpoques de més crisi, econòmica, social i institucional, el nostre 
Ajuntament, l’Ajuntament  d’Arenys de Mar augmenta el nombre de regidors, de 8 a 
12 regidors , amb el l’augment de cost que això suposa.  
 
Aquest augment de regidors i regidores, sota la aparença d’un govern de concentració 
amb una part important dels grups que formen part del consistori, podia haver suposat 
una oportunitat per avançar, per crear una nova fórmula de govern adient a les 
necessitats actuals i ajustat a les finances municipals, d’anar tots a l’una i donar 
l’exemple d’austeritat i eficiència que tant ens demanen des del s governs de Catalunya 
i Espanya.  
 
Un govern amb més regidors i regidores disposats a treballar, amb més voluntat de 
servei que no pas de tenir una feina, amb redistribució de les diferents àrees, amb una 
major dedicació i efectivitat. Però el resultat és que tot aquest invent finalment suposa 
un increment de les retribucions.   
 
Dit tot això, també s’hauria de valorar si a partir d’ara també caldrà la figura del gerent, 
assessor de l’alcalde, dedicacions exclusives i altres càrrecs de confiança.   
 
Aquest augment de càrrecs polítics, quan estem retallant sous als funcionaris i als 
treballadors públics, quan es demana un esforç i austeritat a tots els ciutadans i 
ciutadanes i es retalla en drets socials i laborals, ens sembla un despropòsit. 
 
Tenim el convenciment que l’objectiu no és fer un govern a mida  dins el context de la 
situació de crisi en què ens trobem sinó a la mida de les persones que en formen part. 
No cal fer massa números per saber el cost  que suposava l’equip de govern  fa un mes 
i el que  suposarà a partir d’ara, amb la incorporació del grup del PSC a l’equip de 
govern. Aquesta nova comissió ara ens costa, respecte a fa 30 dies, uns 26 mil euros 
més a l'any, senzillament el resultat de multiplicar 3 regidors més a 715'70 euros per 
12 mesos, això sense comptar la dedicació d'una de les regidores socialistes de 25.200 
euros bruts anuals, però d'aquest tema en parlarem al següent punt de l’ordre del dia.  
 
Això no vol dir que aquest grup estigui ni en contra que els regidors i regidores rebin 
una indemnització, evidentment que no és així i ho hem manifestat en altres ocasions,  
ni que hi hagi dedicacions exclusives o parcials. Però el que no podem permetre és que 
amb l’augment de regidors i repartiment de regidories es produeixi un augment tan 
important i no equitatiu en les despeses. Pensem  que les retribucions que s’assignen 
han de ser proporcionals a les responsabilitats de les àrees gestionades. 
 
Malgrat tot el que hem manifestat  el grup municipal d’ICV continuarà treballant, i quan 
convingui donarem suport al govern com hem fet en diverses ocasions en temes 
prioritaris, però també exigirem responsabilitats, farem un control exhaustiu i 
exercirem la responsabilitat política que ens han delegat els votants, amb coherència, 
mantenint els nostres principis i intentar no decebre els qui han dipositat la confiança 
en nosaltres. 
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Per tot el que hem exposat, el grup d’ICV votarà en contra d’aquesta proposta 
d’acord. 
 
Sotmesa aquesta Proposta a votació, s’aprova per majoria absoluta amb el 
sentit del vot següent: 
 
Vots a favor: 5 vots de CiU, 4 vots del PSC, 2 vot PP. 1 vot Bloc Municipal, 
Vots en contra: 3 vots d’ICV, 1 vot ERC i 1 vot CUP, 
 

3.-Assignar el règim de dedicació parcial als regidors Sra. Susanna Mir, Sra. 
Isabel Illescas i Sr. Juanjo Almansa.- El tinent d’alcalde Sr. Barris dóna compte 
d’aquesta proposta d’acord:  
 
L’Alcaldia, arran de la incorporació del grup socialista a l’equip de Govern municipal, ha 
dut a terme una organització municipal amb noves designacions de tinents d’alcalde i 
noves atribucions als regidors com a conseqüència del nou cartipàs municipal. 
 
Atès que resulta indispensable per a la nova organització i les noves atribucions 
assignades als regidors, fixar un règim de retribucions i indemnitzacions al nou equip de 
govern d’acord amb el que estableixen els art. 73 i 75 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de les bases del règim local, l’art. 166 i 167 del Decret legislatiu 2/2003, de 
28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de 
Catalunya i l’art. 13 i concordants del Reglament d’organització, funcionament i règim 
jurídic de les entitats locals, aprovat per Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre. 
 
Proposo al Ple l’adopció del següent acord: 
 
Primer. Assignar un règim de dedicació parcial i una retribució de 25.200 euros bruts 
anuals als regidors Sra. Susanna Mir Julià, Sra. Maria Isabel Illescas Sánchez i  Sr. Juan 
José Almansa Aragón, per desenvolupar les atribucions fixades mitjançant Decret 
d’Alcaldia. 
 
Segon. Donar d’alta a temps parcial en el règim general de la Seguretat Social els  
regidors abans esmentats. 
 
Tercer.  Els efectes de la retribució seran a partir de l’1 d’agost de 2012. A la dita 
retribució li són d’aplicació els termes assenyalats a la Llei 53/1984 d’incompatibilitats 
del personal al servei de les Administracions publiques. 
 
 - La regidora Sra. Moreno, en representació del grup municipal d’ERC, diu sobre les 
dedicacions parcials de 3 regidors, hem de recordar les paraules de l’alcalde en 
nombrosos Plens. Prometent que en el moment que entrés un altre grup de govern les 
retiraria. Però no, en crea una de nova. Hi haurà 3 dedicacions, això si parcials. Per els 
mots sembla que per aquest govern són importants. Doncs no, el que importa és el 
contingut d’aquestes paraules. Dir que són dedicacions parcials quan dedicaran un 90% 
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del temps és un insult a la intel�ligència i subestimar el coeficient intel�lectual dels 
arenyencs. I desil�lusionar-los i fer-los pensar que els polítics només ho som per 
obtenir una retribució econòmica. D’això se’n diu despotisme il�lustrat. 
Afortunadament no hi participo. 
 
Dedicacions parcials per: 
 
- Infància i Joventut i Educació. 
- Cooperació, Gent Gran i Participació. 
- Brigada i Esports. 
 
Siguem sincers, no té  cap sentit. 
 
I els estalvia la rèplica sé que el govern em dirà que en l’anterior mandat un regidor 
cobrava molt més per tenir dedicació parcial. Tenen raó i ja aleshores ho vaig reprovar 
ja que no vaig estar  d’acord. I entono la meva culpa. Però una cosa ens diferenciava 
amb aquest govern, nosaltres no vam prometre que no tindríem dedicacions i allò no 
va comportar un increment de la despesa doncs el sou del regidor que en aquell 
moment va plegar, es va repartir entre 2 regidors, suprimint el eventual que existia i 
renunciant aquesta regidora a certs beneficis. I aquesta renúncia la vaig fer perquè vaig 
voler perquè el sol fet de tenir la possibilitat de fer coses pel meu poble ja suplia 
qualsevol mancança. Així que no cal que em tirin res en cara. Allò va ser un error que 
mentre jo sigui la representant d’ERC no tornarà a passar. 
 
E3n el segon Ple d’aquest mandat van mantenir un agre discussió el regidor Sr. Barris, 
l’alcalde i jo. Ells diran que la despesa en sous de regidors, dietes i càrrecs eventuals 
era menor que en l’anterior mandat. Jo sostenia que era major llavors. Doncs el temps 
en dona la raó. 
 
En total la despesa de membres del govern és de 173.342 euros, el que ha obligat a 
augmentar la partida d`per dietes i dels membres de Govern. Gairebé 30 milions de les 
antigues pessetes a l’any,. 
 
Un bon amic, gran polític i millor persona, avui és important dir-ho, ahir al explicar-li 
se’n feia creus i deia que no podia ser que s’apugés la despesa en dietes, en els temps 
que corren. No ho va entendre. Jo tampoc i el més important Arenys tampoc. A 
vegades, massa sovint em fa sentir vergonya de formar part de la mal anomenada classe 
política. 
 
Evidentment ERC votarà en contra. 
 
 - El  regidor Sr. Caldeira, en representació del grup municipal de la CUP, manifesta 
literalment el que segueix: L’alcalde, en campanya electoral, va dir que al seu govern 
no hi hauria dedicacions exclusives. Fa un any, quan van constituir l’antic equip de 
govern, l’alcalde va dir que calia retribuir alguns regidors atesa la quantitat de 
regidories que assumien; que quan hi hagués una ampliació de govern això es 
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corregiria. L’ampliació s’ha fet i resulta que les dedicacions continuen essent-hi. I no 
només això: ara el resultat final, el cost en euros, ens surt més car. Hem passat de la 
promesa “ningú no tindrà dedicacions exclusives”, al qui més, qui menys, tothom 
cobra. I per fer-ho rutllar tot tenim un gerent que també cobra. I finalment, l’alcalde, 
que també cobra. 
En una època en què els vilatans pateixen per mantenir els seus llocs de treball i cada 
vegada més veuen disminuir els seus ingressos, l'equip de govern en lloc d'assumir 
esforços i el compromís pres en campanya electoral i eliminar les dedicacions, doncs 
incrementa la despesa pública amb la nova dedicació de la regidora del partit socialista. 
A la CUP continuem pensant que en un Ajuntament com el nostre, amb un bon gerent 
remunerat, no calen retribucions de cap mena. Amb l’establiment de dedicacions i 
noves retribucions, l’equip de govern mostra a tots els arenyencs i arenyenques com 
pot arribar a ser d’incívica la política, que se’n riu a la cara de tothom. És per tot 
plegat que el sentit del nostre vot serà en contra. 
 
- La regidora Sra. Balliu, en representació del grup municipal d’ICV, manifesta 
literalment el que segueix: Des d’ICV volem recordar novament el que l’alcalde va 
manifestar reiteradament durant la campanya: que si governava no hi hauria 
dedicacions exclusives ni càrrecs de confiança.   
 
També volem  recordar que, en el Ple de constitució el mes de juny de 2011, els 
diferents grups municipals vam retreure a l’alcalde el fet d’adjudicar-se una dedicació 
exclusiva  i també, a dos dels regidors del seu govern.  Concretament  el PSC,  va 
manifestar que l’alcalde havia incomplert el seu programa electoral i que hauria de 
donar les explicacions  oportunes de la seva dedicació exclusiva, la dels dos regidors i 
el sou del càrrec del seu assessor gerent. 
També en aquest sentit, el Bloc va manifestar no ser partidari de la dedicació exclusiva, 
fonamentalment perquè interromp la trajectòria professional de les persones i crea 
condicions  per a la dependència laboral de l’exercici de la política. 
Ara que les circumstàncies adverses han desaparegut i que l’equip de govern té una 
majoria absolutíssima, no entenem que l’un i els altres donin suport a aquestes 
assignacions, com ara les anomenen, per no dir la paraula  exclusiva, però que 
evidentment és una retribució exclusiva encoberta ja que passen d’un 100 a un 90 % 
menys, és a dir un 10% menys d’una jornada laboral a temps complet.   
¿Per quin motiu es mantenen tant la dedicació exclusiva de l’alcalde, i la quasi exclusiva 
que ara passa a anomenar-se parcial (és a dir del 90%) dels regidors Almansa i Mir, 
quan vostè senyor alcalde va dir que ningú del seu govern no en tindria i 
posteriorment ha manifestat per activa i per passiva que quan no estigués en minoria, 
els seus regidors i regidores deixarien de tenir-la? I és més, a canvi de què i per què 
s’afegeix i s’assigna una altra dedicació exclusiva encoberta a la regidora Illescas? 
Pensem que totes aquestes regidories estan dotades de personal tècnic i administratiu 
suficient. La Regidoria d’Esports té dos tècnics i personal administratiu. La Regidoria de 
Serveis també disposa d’un cap, personal tècnic i administratiu suficient i la d’Educació i 
d’Infància i Joventut té una administrativa i una auxiliar tècnica que pensem que ara 
mateix i amb les circumstàncies actuals en què ja no s’ha de prioritzar cap inversió 
d’importància en aquesta àrea, malgrat que totes, per petites que siguin, en tinguin  i 
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tenint en compte que la Regidoria de Cultura d’aquí a uns dies tindrà un nou titular i 
per tant es descarrega de manera considerable de responsabilitats la regidora,  
pensem, dèiem, que no és necessària una dedicació parcial o exclusiva encoberta per 
part d’ella.  
Tampoc no pensem que les àrees de Gent Gran, Nova Ciutadania, Igualtat, Civisme, 
Participació Ciutadana i Cooperació, que tenen una persona que les coordina, ni les 
responsabilitats que comporten,  tinguin la necessitat que el regidor hagi de cobrar una 
dedicació parcial del 90%. 
I també falta a la seva paraula en el cas de la figura del gerent. Li recordo que en un 
principi se’ns deia que no tindria retribució, i que d’entrada se li va assignar la quantitat 
de 17.000 euros i  fa uns mesos, com és públic i conegut, ha acabat rebent una 
assignació de 26.000 euros anuals.  
I que consti que sempre hem manifestat que fa una bona feina, coordina les regidories i 
fa les tasques d’alcalde a l’ombra. 
Al seu moment, la justificació va ser l’especial circumstància en què es trobava el 
Govern, la insuficiència  de regidors per cobrir carteres i la càrrega considerable que 
havien d’abastar. Caldrà que ens expliquin, i no a nosaltres tres, sinó als nostres 
convilatans, aquest  canvi de parer  i el manteniment de totes aquestes mesures. 
Reiterem  el nostre convenciment que l’objectiu no és fer un govern fort, eficient i 
auster dins el  context de la situació de crisi en què ens trobem  sinó un govern fet a la 
mida de les persones que en formen part i que ens porta a fer una reflexió: fem política 
o vivim de la política?  
Per tot l’exposat, demanem que l’equip de govern compleixi la seva paraula i es 
replantegi totes aquestes dedicacions exclusives, per recuperar la credibilitat en la 
política, que falta ens fa,  i en els càrrecs electes en particular. El nostre grup votarà en 
contra de la proposta. 
 
 - El  regidor Sr. Acero, en representació del grup municipal del BLOC, manifesta 
literalment el que segueix: Hem de prendre consciència que estem en un moment molt 
crític per al país; de la mateixa manera que no s'han d’admetre retallades en sanitat, 
educació o suport a les empreses, perquè són imprescindibles per al desenvolupament 
i competitivitat de la societat, tampoc no es pot escanyar de mitjans els ajuntaments. 
Retallar no és sinònim de racionalitzar. 
El veritable problema no és si els càrrecs electes han de cobrar o no per fer una feina, 
la resposta és evident, sinó la productivitat. 
La relació entre allò que costen  i allò que produeixen o que aporten a la gestió 
municipal i en aquest paquet hem d’incloure a tots els integrants del consistori: càrrecs 
electes, funcionaris, treballadors i treballadores, tècnics, interins... 
I quan em refereixo a aquesta qüestió ho faig amb l’objectivitat que aporta l’estudi 
encarregat fa mesos sobre l’organització municipal, ho baso també en les reflexions, 
fetes públiques, dels mateixos membres del govern anterior, ho baso també en la meva 
experiència diària. Tenim una estructura sobredimensionada per a les actuals 
necessitats, desaprofitada en molts casos a causa d'una rigidesa i gran resistència als 
canvis. 
 
El tsunami de la crisi especulativo-financera ja ha colpejat i ho continuarà fent.  
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Les entitats bancàries, receptores dels diners públics són un forat sense fons, mentre la 
societat no planti cara a aquests delinqüents amb corbata, seguirem patint.  
Mentre això no passi, hem de gestionar amb racionalitat i el cap ben fred els pocs 
recursos que ens queden. 
 
El veritable repte ara mateix és fer més amb menys i lluitar per fer viables els serveis 
bàsics. 
 
L’opció que s'ha plantejat al geriàtric municipal, per posar un exemple, és la manera 
d'assegurar la continuïtat i qualitat del servei als usuaris, reduint al màxim el dèficit, fer 
més amb menys i que l’usuari no perdi qualitat.  
 
Sotmesa aquesta Proposta a votació, s’aprova per majoria absoluta amb el 
sentit del vot següent: 
 
Vots a favor: 5 vots de CiU, 4 vots del PSC, 2 vot PP. 1 vot Bloc Municipal. 
Vots en contra: 3 vots d’ICV, 1 vot ERC i 1 vot CUP. 
 

4.- Aprovació de la modificació organitzativa de les condicions de treball de 
les infermeres del geriàtric.- La tinent d’alcalde Sra. Real dóna compte d’aquesta 
proposta d’acord:  
 
Vist l’informe emès per Faura Casas relatiu a l’anàlisi i revisió de les dades 
econòmiques financeres i pressupostàries de la Residència Geriàtrica, el qual va 
comportar l’acord de modificar les condicions de treball del personal de la Residència, 
adoptat en la darrera sessió de data 20 de juny de 2012. 
 
Vist l’estudi i anàlisi de les funcions directives de la residència geriàtrica elaborat per la 
Corporació de Salut del Maresme i la Selva, el qual conclou amb unes propostes 
d’actuació que formulen  per millorar-ne la gestió. 
 
Vist que l’esmentat informe, un cop analitzada la situació, recomana adoptar noves 
mesures en relació amb la Direcció de la Residència que possibilitin un rol de lideratge 
com a mínim basant-se en l’expertesa gestora i de coordinació de recursos humans 
que faciliti un nou equilibri entre els diferents professionals per tal de garantir la 
viabilitat d’atenció.                          
 
Vist el Decret 176/2000, de 15 de maig, de modificació del Decret 284/1996, de 23 de 
juliol, de regulació del sistema català de Serveis Socials, el qual estableix en el seu 
article 2.6 la modificació de l’article 20 del Decret 284/1996 esmentat, establint que els 
centres residencials han de tenir una persona responsable de la direcció tècnica i que 
aquesta ha de tenir el suport d’un responsable higienicosanitari. 
 
Atès que la Residència Geriàtrica disposa de personal que té una capacitació 
professional i formació adients per dur a terme aquestes tasques, i que es creu 
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convenient assignar a les infermeres Sra. Verònica Fernández Sánchez i Sra. Gemma 
Solà Jaurés, com a responsables higienicosanitàries del centre, les funcions següents, a 
banda de les inherents al seu lloc de treball: 
  

a) Condicions higièniques de l’establiment, dels usuaris i del personal. 
b) Elaboració dels protocols necessaris per a una correcta atenció dels usuaris i de 

la seva aplicació. 
c) Elaborar, revisar i avaluar periòdicament els protocols assistencials propis de 

l’àmbit d’infermeria. 
d) Participar en les sessions adreçades a la planificació, la programació i 

l’organització de les tasques assistencials del centre. 
e) Establir la comunicació interna entre els diferents torns de treball i registrar de 

forma escrita la informació necessària per tal de garantir la continuïtat 
assistencial. 

f) Participar en l’elaboració de la memòria anual del centre i facilitar les dades 
relatives a l’àmbit de la seva competència. 

g) Coordinar els membres de l’equip sanitari.  
 

Aquestes funcions seran exercides compartint la responsabilitat amb la Sra. Emma 
Pigrau Puig, treballadora social, a la qual s’assigna també la direcció tècnica de la 
Residència Geriàtrica, incrementant la seva dedicació laboral a 20 hores setmanals per 
dur a terme les funcions de direcció del servei d’atenció que han de rebre els usuaris i 
les corresponents a les funcions d’organització i administratives, responsabilitzant-se’n 
conjuntament amb les infermeres. 
 
Atès el que determina  l’art. 41.1.f) en relació amb l’art 39 de l’Estatut dels 
Treballadors, d’acord amb la nova redacció realitzada per la llei 3/2012 de 6 de juliol 
de mesures urgents per a la reforma del mercat laboral, 
 
Vista la conformitat de les infermeres Sra. Verònica Fernández Sánchez i Sra. Gemma 
Solà Jaurés i de la treballadora social Sra. Emma Pigrau Puig, 
 
Vist tot el que s’ha exposat, es proposa al Ple l’adopció dels següents 
 
ACORDS: 
 
1.- Modificar la funció directiva de la Residència Geriàtrica Municipal, amb l’objecte de 
millorar-ne la gestió del servei. 
2.- Assignar la direcció del centre a la Sra. Emma Pigrau Puig en relació amb les 
funcions de director/a tècnic/a, i que comptarà amb el suport de les senyores Verònica 
Fernández Sánchez i Gemma Solà Jaurés, en relació amb les funcions abans descrites.  
3.- Incrementar la jornada laboral de la Sra. Emma Pigrau Puig en quatre hores 
setmanals per exercir les funcions de direcció tècnica, en compliment de l’article 20.3 
del Decret 176/2000, incrementant proporcionalment la seva retribució a la nova 
jornada i assignant-li un complement de 283,57 euros bruts mensuals per l’exercici de 
les funcions de direcció tècnica. 
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Assignar a la Sra. Verònica Fernández Sánchez i a la Sra. Gemma Solà Jaurés un 
complement de 250 euros bruts mensuals, per l’exercici de les funcions fixades en el 
cos de la present resolució i de les quals en són corresponsalies juntament amb la 
direcció tècnica. 
 
- La regidora Sra. Moreno en representació del grup municipal d’ERC diu que 
se’ns planteja amb aquesta proposta d’acord pagar un complement a 2 infermeres del 
geriàtric. Cal recordar que en el Ple del mes passat és van disminuir els drets dels 
treballador del geriàtric municipal amb l’excusa d’estalviar costos. Els treballadors ho 
van acceptar amb les reserves que aquest grup municipal va plantejar. Avui, un mes 
després veiem a canvi de què va ser: d’una pujada de sou de 2 infermeres. I ara sí que 
ja no entenem res. No es tractava de reduir despeses en un geriàtric deficitari’ I  tot 
perquè s’ha apartat de les seves funcions a la directora del mateix. Directora que en el 
seu dia va guanyar unes oposicions. I aquesta decisió s’ha pres en base a un esborrany 
d’informe que ni tan sols està signat. 
 
Aquesta decisió és un pedaç un cop més, vestir un  sant per desvestir-se un altre. Les 2 
infermeres faran funcions directives, i desconeixem si això afectarà al benestar del seus 
usuaris, doncs són moltes les tasques que ara se’ls encomana. 
 
Però això em genera encara més dubtes: que passarà amb la directora?  On s’ubicarà? 
Demandarà a l’Ajuntament per mobbing. Objectivament concorren tots els elements, 
podrà demanar una indemnització a l’Ajuntament. Està per veure quant ens costarà 
tota aquesta operació. 
 
I un altre dubte: Departament dels Decrets de l’Estat espanyol és va prohibir 
augmentar la massa salarial. Amb aquest acord, s’augmenta. Com s’ho ha fet el govern? 
 
Fa ja més d’un any que 5 membres de la brigada estan esperant que se’ls reconegui que 
fa molts anys estan realitzant taques de superior categoria. Perquè no s’ha dut a terme 
aquestes promocions i ara s’apuja al sou a  2 treballadores? Aquesta promoció va 
passar per Ple ja fa més d’un any. Aquesta pujada és injusta per la resta de treballadors 
municipals, que fa anys que esperem una valoració dels llocs de treball que mai no 
arriba. 
 
- El regidor Sr. Caldeira, en representació del grup municipal de la CUP, manifesta 
literalment el que segueix: Amb sinceritat, a la CUP no veiem gens clara la proposta 
que es porta a aprovació i que comporta uns canvis substancials de les condicions 
laborals de les dues infermeres del geriàtric municipal, que a més de fer tasques 
assistencials han d'assumir funcions de coordinació i gestió pròpies de la direcció del 
centre.  
De fet, fins ahir, quan se’ns va comunicar que entrava per urgència la modificació 
d’aquest punt, doncs a la CUP ens preguntàvem quina seria la funció de la directora si 
les dues infermeres assumien funcions de direcció assistencial i de personal. Si el que 
es vol és fer desaparèixer el càrrec de directora, de ben segur que així es podia 
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aconseguir. I si era així, ens preguntàvem si l’actual directora n’estava al cas i si hi havia 
una proposta clara, si pot ser consensuada, de quina nova tasca desenvoluparia.  
Un altre aspecte que ens preocupa és la feina en equip ja que en molts casos no es 
preveu la participació de l’auxiliar de geriatria en l’elaboració de protocols i 
organització de la seva pròpia feina. I això que és l'auxiliar qui té el contacte més 
directe amb els residents i coneix més les seves necessitats i mancances. 
També trobem inadequat que les infermeres facin tasques de supervisió de la cuina, ja 
que aquesta és una funció pròpia d'una dietista. 
Amb la proposta coneguda ahir veiem que l’equip de govern ha anat per feina i ja ho té 
tot llest i decidit. No dubtem de la capacitat i formació de la persona que es proposa 
per fer les tasques de direcció parcial. El que no ens agrada gens és com s’han fet les 
coses. I hem trobat a faltar una mica de tacte, mà esquerra i comunicació. Si hi ha un 
informe de la Corporació de Salut del Maresme i la Selva on s’apunten un seguit de 
millores, el que hauria estat més adequat és que qui dirigia fins ara el geriàtric l’hagués 
pogut consultar per, com a mínim, valorar si eren o no correctes les propostes de 
millora. I això no ha estat així. 
I ara que parlem de l’informe de millores fetes per la Corporació de Salut del 
Maresme, aquesta Corporació, dirigida pel Sr. Vagó, precisament no és el millor 
exemple de bona gestió i transparència; ans al contrari: de fet, els responsables de la 
Corporació tenen l’honor de ser els protagonistes del documental titulat El robatori 
més gran de la història de Catalunya. Un documental dedicat a ells i la seva fraudulenta 
gestió. Per tant, compte per qui ens assessorem. A vegades val més boig conegut que 
savi per conèixer. 
I respecte a la falta de viabilitat del geriàtric pensem que caldria un estudi molt més a 
fons. Si hi ha excés de personal, reestructurem-lo. Si el que passa és que hi ha menys 
usuaris, analitzem per què. I abans de prendre mesures com les que es van aprovar en 
l’anterior Ple i que afectin els i les treballadores, caldria analitzar el perquè no s’ocupen 
les set places buides; cercar mesures per ocupar-les i, així, no anar perdent un llençol a 
cada bugada i anar desertitzant un altre servei públic i, de retruc, afavorint els mateixos 
serveis però privats o concertats que, com és ben sabut, l’oferta arenyenca és ben 
extensa. 
Tot i que els representants dels treballadors han donat suport a la proposta, doncs tot 
i a contracor per aquest motiu, el sentit del vot de la CUP serà l’abstenció en aquest 
punt. 
 
- La regidora Sra. Roig, en representació del grup municipal d’ICV, diu que el grup 
municipal d'Iniciativa votarà en contra d'aquesta proposta, i ho farà per diversos 
motius. 
 
No ens agrada com, des del govern,  s'ha encarat la possible solució, ni les propostes 
d’actuació per millorar la gestió de la Residència Geriàtrica. 
 
No ens agrada que no hagin tingut en compte el Consell Sectorial de la Residència 
Geriàtrica per posar sobre la taula temes de tanta transcendència com els que en el Ple 
passat i en el d'avui es porten a aprovació. Creiem que en atenció a les persones que 
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en formen part. calia que se'n parlés i posar-les en antecedents de la situació perquè 
poguessin prendre cartes en l'assumpte i debatre amb consens les propostes. 
 
Al Ple del mes passat, ens van proposar de modificar, nosaltres en vam dir precaritzar, 
les condicions de treball del personal de la Residència. Avui ens fan una proposta de 
modificar les funcions directives del Geriàtric municipal, que difereix ostensiblement 
que la que se’ns va presentar a la comissió informativa de dimecres passat, i que dilluns 
d'aquesta setmana, és a dir fa 48 hores, ens van comunicar que havien variat. 
 
No ens agrada que havent obert des d'aquest Ajuntament un expedient a la fins ara 
directora de la Residència Geriàtrica, no n'haguem estat informats, I menys, que 
l'esmentada persona hagi presentat un seguit d’al�legacions i que aquest Ajuntament no 
li hagi fet ni cas. Ens costa, que a hores d’ara, el tema s'ha presentat als jutjats, i veurem 
com acaba.  
 
No podem entendre que no se’ns hagi informat que a la directora se l’hagi desplaçat 
del càrrec i se li hagi comunicat que anirà a un nou servei municipal, tal com s'ha fet. 
Lamentem que s’hagi hagut d’arribar a judicialitzar aquest cas,  per una situació que 
entenem que calia afrontar d'una altra manera. 
 
No veiem lògic que si fins fa vuit dies la proposta passava per reorganitzar les funcions 
directives de la Residència proposant la modificació de les funcions i augmentant la 
retribució de les dues infermeres de l’equipament municipal, quatre dies després passi 
per reorganitzar de nou aquestes funcions, i ampliar la direcció conjunta  amb  una 
tercera persona, en aquest cas la treballadora social de la Residència, i augmentar la 
seva jornada com també repercutint en la massa salarial. 
 
Al Ple del mes passat ja vam explicar que ens preocupaven que els canvis fets fessin 
més precàries les condicions dels treballadors del Geriàtric municipal, tot i que fossin 
fruit d'una negociació de la mesa creada amb aquesta finalitat, i per tant acceptades pels 
mateixos treballadors, perquè consideràvem que s'estaven fets sota l'amenaça velada 
de plantejaments molt més catastròfics, com que si no s’apliquen poden perillar llocs 
de treball o el futur del conjunt del Geriàtric. 
 
Ens segueix preocupant per la imatge que es dóna cap als mateixos treballadors i la 
població en general, que mentre per un costat es pressiona i es precaritza un 
determinat col�lectiu, per una altra banda s’apuja el sou a altres tècnics de 
l’equipament, o en altres casos com s'ha fet amb tècnics de la casa o càrrecs de 
confiança. 
 
Reiterem de nou la nostra preocupació pel fet que cada vegada hi hagi més places 
lliures al Geriàtric municipal, fet que provoca que aquest sigui cada cop més deficitari 
des del punt de vista econòmic, i també si tenim en compte la  gran competència en el 
nostre entorn en aquest sector. 
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Creiem que cal encarar aquest problema, i revisar els preus d’aquelles places no 
subvencionades, que són de les que cada vegada hi ha més vacants per tal de ser 
competitius, i defensem que aquesta hauria de ser  la proposta prioritària. 
 
Iniciativa votarà en contra d'aquesta proposta i no pas perquè posi en dubte la 
capacitat d’assumir la responsabilitat mancomunada de la direcció de la Residència per 
part de les tres professionals esmentades, ans al contrari, ja que valorem altament el 
seu treball, sinó perquè no compartim ni de prop les formes ni les maneres de com 
s’està duent a terme tot aquest procés.  
 
Sotmesa aquesta Proposta a votació, s’aprova per majoria absoluta amb el 
sentit del vot següent: 
 
Vots a favor: 5 vots de CiU, 4 vots del PSC, 2 vot PP. 1 vot Bloc Municipal. 
Vots d’abstenció : 1 vot CUP. 
Vots en contra: 3 vots d’ICV i 1 vot ERC. 
 
5.- Modificació plantilla personal 2012. Conversió plaça agent de policia 
local per una plaça de caporal.- La tinent d’alcalde Sra. Quintero dóna compte 
d’aquesta proposta d’acord:  
 
S’absenta la regidora Sra. Susanna Mir. 
 
Vist l’informe emès per la regidora de Governació en el qual posa de manifest que a la 
plantilla existeix una mancança de personal amb la graduació de caporal per fer-se 
càrrec del comandament dels torns de servei, la qual cosa obliga els agents a exercir 
funcions superiors a les pròpies del seu càrrec i a l’Ajuntament a abonar els 
complements corresponents als agents que han d’exercir-les en substitució dels 
caporals. 
 
Vist que en el mateix informe proposa, per resoldre aquesta situació, transformar la 
plaça d’agent de Policia Local de nova creació de l’any 2012 en una plaça de caporal. 
 
Atès que l’art. 27 del Decret 214/1990, de 30 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament 
del personal al servei de les entitats locals de Catalunya disposa que la plantilla es pot 
modificar posteriorment a l’aprovació del pressupost durant l’any de la seva vigència, 
per, entre d’altres, criteris d’organització administrativa interna. 
 
Atès que per tal d’aconseguir l’objectiu d’estabilitat pressupostària s’han aprovat 
mesures per reduir el dèficit públic, i en aquest sentit tant el RD-Llei 20/2011 de 30 de 
desembre com la Llei 2/2012 de 29 de juny per la qual s’aproven els pressupostos 
generals de l’Estat per a l’any 2012, determinen,entre d’altres,que durant aquest any les 
retribucions del personal al servei del sector públic no podran experimentat cap 
increment respecte de les vigents a 31 de desembre de 2011, que no es podrà 
incrementar la massa salarial, que no es podran fer aportacions a plans de pensions o 
contractes d’assegurança col�lectiva per a jubilació, que no es procedirà a incorporar 
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nou personal llevat el procedent d’ofertes anteriors i del col�lectiu de la Policia Local  
amb les limitacions del compliment de no incrementar la taxa de reposició d’efectius i 
de respectar les disponibilitats pressupostàries del Capítol 1. 
 
Atès que d’acord amb el que disposa l’art. 52.2)j del Decret legislatiu 2/2003, de 28 
d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, 
correspon a l’Ajuntament en Ple l’aprovació i/o modificació de la plantilla del seu 
personal. 
 
És per tot això, i de conformitat amb els informes emesos a l’efecte, que es proposa al 
Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 
ACORDS: 
 
1.- APROVAR INICIALMENT la modificació de la plantilla del personal per a l’any 2012 
en el sentit de transformar una  plaça d’agent de Policia Local de nova creació de l’any 
2012 per una plaça de caporal, d’acord amb el que s’ha informat.  
 
2.- Publicar aquest acord al tauler d’anuncis de la corporació, al Butlletí Oficial de la 
Província i al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya als efectes d’informació 
pública per un termini de quinze dies per tal que es puguin, si escau, formular 
al�legacions. 
 
3.- Considerar aprovades definitivament les modificacions esmentades en l’apartat 
primer en el supòsit que no es presentin al�legacions en el termini indicat. 
 
4.- Trametre una còpia certificada d’aquest acord a la Direcció General 
d’Administració Local de la Generalitat de Catalunya. 
 
 
- El regidor Sr. Caldeira, en representació del grup municipal de la CUP, diu que 
el sentit del vot de la CUP és a favor. 

Sotmesa aquesta Proposta a votació, s’aprova per majoria absoluta amb el 
sentit del vot següent: 
 
Vots a favor: 4vots de CiU, 4 vots del PSC, 2 vot PP. 1 vot Bloc Municipal. 1 vot CUP 
i 1 vot ERC. 
Vots d’abstenció : 3 vots d’ICV.  
 

 6.- Declaració d’interès públic d’obres i rehabilitació de façanes per a la 
bonificació de l’Impost sobre construccions, instal�lacions i obres.- El tinent 
d’alcalde Sr. Fontbona dóna compte d’aquesta proposta d’acord:  

Vistes les sol�licituds formulades pel cap de l’Organisme de Gestió Tributària de la 
Diputació de Barcelona a Arenys de Mar, relatives a les sol�licituds de bonificació de 
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l'impost de construccions, instal�lacions i obres i atès el que preveu l’article 6 de 
l’Ordenança fiscal número 6 regulador de l'esmentat impost, el qual estableix que les 
construccions, instal�lacions o obres que siguin declarades d’especial interès o utilitat 
municipal per concórrer-hi circumstàncies socials, culturals, historicoartístiques o de 
foment de l’ocupació que ho justifiquin, podran gaudir d’una bonificació en la quota de 
l’impost en els termes que s’hi indiquen, i que són les següents: 

 

EXP. INTERESSAT NIF EMPLAÇAMENT ACTUACIÓ 

2012/1052 CC.PP. Edifici Galeries 
Arenys 

H58919143 Rial Sa Clavella, 16 Rehabilitació de façana 

2012/1056 Sra. Gertrudis Rossell  
Punsola 

38483853T De la Torre, 85 Rehabilitació de façana 

 

Atès que en sessió plenària de 25 d’abril de 2012, aquesta corporació va acordar 
declarar d’especial interès o utilitat municipal per motius de foment de l’ocupació 
davant l’especial situació de crisi econòmica al municipi, durant l’any 2012, aquelles 
obres o part d’obres de rehabilitació de façanes per a l’aplicació de les bonificacions 
potestatives que estableix l’Ordenança fiscal núm. 6, en el seu article 6è, apartat 
primer, amb la bonificació del 95% de l’impost sobre construccions, instal�lacions i 
obres en aquells casos que no fos possible tal declaració per raons urbanístiques o 
historicoartístiques. 

Vistos els informes emesos en data 11 de juliol de 2012 a les sol�licituds presentades.  

Vist el que estableix l’art. 103.2a) del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel 
qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, en relació amb 
la declaració d’especial interès o utilitat municipal i la competència del Ple de la 
corporació per a l’adopció de l’acord corresponent.  

Vist el que precedeix es proposa al Ple l’adopció dels següents: 

 

ACORDS: 

 

1.-  Declarar d’especial interès o utilitat municipal per motius de foment de l’ocupació 
davant l’especial situació de crisi econòmica al municipi, durant l’any 2012, als efectes 
de l’aplicació del l’article 6 de l’Ordenança fiscal núm. 6 i amb l’aplicació del 
percentatge del 95% sobre l’impost d’execució de l’obra, les següents sol�licituds: 

 

EXP. INTERESSAT NIF EMPLAÇAMENT ACTUACIÓ 
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2012/1052 CC.PP. Edifici Galeries 
Arenys 

H58919143 Rial Sa Clavella, 16 Rehabilitació de façana 

2012/1056 Sra. Gertrudis Rossell  
Punsola 

38483853T De la Torre, 85 Rehabilitació de façana 

 

2.- Comunicar el present acord a l’Organisme de Gestió Tributària de la Diputació de 
Barcelona i a la Intervenció municipal perquè tingui els efectes oportuns. 
 
- El regidor Sr. Caldeira, en representació del grup municipal de la CUP, manifesta 
literalment el que segueix: Entenem que hi hagi una bonificació en l’Impost de 
construccions, instal�lacions i obres, l’ICIO, per als propietaris de les façanes que 
explícitament ho han demanat però que, com especifica l’article 6 de l’Ordenança fiscal, 
no compleixen els requisits per ser declarades d’especial interès o d’utilitat municipal 
per concorre-hi circumstàncies socials, culturals, històriques o artístiques. 
I ho pensem així perquè en aquest mateix article també es diu que un dels motius per 
rebre la bonificació és que es fomenti l’ocupació. I actualment, arran de la profunda 
crisi que patim, el foment de l’ocupació sí que acaba essent un bon motiu per bonificar 
aquest impost als propietaris. 
També és important tenir present que si no fos per l’esmena feta a l’article 6 en el Ple 
del mes de juny, no ens enganyem, aquestes bonificacions, en un 90% llarg només 
recaurien al nucli antic, que és on hi ha aquells edificis d’especial interès. 
Així, apostem per fomentar l’ocupació, perquè apostem per l’embelliment de façanes 
del nostre poble i finalment perquè apostem per una estètica arquitectònica 
cohesionada i tot això no només ho volem al nucli antic sinó en tot el municipi. 
I més arguments encara: perquè de la crisi en sortirem, a banda de fent canvis 
profunds, doncs se’n surt impulsant economies productives i no especulatives, 
arrelades, assumibles i respectuoses amb el territori, fonamentades en un creixement 
vegetatiu -allò de tants som, tant necessitem- per dir-ho d’una manera planera; perquè 
hi ha una crisi prèvia a la crisi econòmica, que aprofitem per dir que no ens afecta de fa 
tres anys sinó que als Països Catalans l’espoli fiscal que patim ve de molt més enrere; 
doncs com dèiem, hi ha una crisi anterior a la crisi de la construcció d’obra nova, i 
aquesta és la crisi que ha patit el territori aquests darrers trenta anys i que ha afectat 
també tot aquell teixit productiu que alhora l’endreçava i en treia un rendiment. I per 
acabar-ho d’adobar, un govern anterior del PP va decretar que només paguessin 
l’Impost d’Activitats Econòmiques, l’IAE, aquelles empreses que superessin el milió 
d’euros, amb la qual cosa aquest impost queda pràcticament desaparegut quan era, 
aquest impost, un dels que realment ajudava a tirar endavant els ajuntaments; i, fruit 
d’aquesta supressió molts ajuntaments van trobar en el territori una nova i suculenta 
font d’ingressos i es va permetre construir a quasi tot arreu, i d’aquesta manera el 
territori s’ha acabat de trinxar. 
Si ara tots i totes volem fomentar l’ocupació, posant valor en la rehabilitació d'edificis i 
habitatges, dignificant els habitatges buits i aturant la destrucció del territori, si el que 
volem és garantir una llar digna per a tothom sense preus especulatius, si el que volem 
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és que bancs i caixes comencin a retornar el que han xuclat als vilatans, cal que les 
nostres decisions i actuacions siguin coherents i respectuoses. 
En aquest sentit, plantegem que es faciliti que els habitatges buits, amb o sense interès 
històric, puguin ser rehabilitats per posar-se a lloguer a partir d’una borsa d’habitatges 
gestionada per l’Ajuntament per tal de frenar l'especulació immobiliària i la destrucció 
del territori que encara ens queda. Que es promogui les empreses arenyenques per 
executar aquestes rehabilitacions i facilitar des de l’Ajuntament la creació de 
cooperatives per a obres concretes. I per acabar, impulsar la rehabilitació d’edificis 
deteriorats bonificant qui hi opti. 
Esperant que les propostes de la CUP es tinguin en compte i pels motius anteriorment 
exposats el sentit del nostre vot en aquest punt serà afirmatiu. 
 
- La regidora Sra. Roig, en representació del grup municipal d’ICV, diu que Iniciativa 
votarà a favor de la proposta que se’ns presenta entenent que s'ha tingut en compte el 
criteri que com a grup ja vam expressar al ple del mes d'abril, quant a la necessitat, 
davant la situació econòmica actual, d’establir ajuts que fomentin la rehabilitació de 
façanes a fi de facilitar aquest tipus d’activitat i les oportunitats que generen. 
 
Tornarem a insistir no obstant i això, que nosaltres hauríem sigut més partidaris 
d’establir una convocatòria oberta de Bases de subvenció per a la rehabilitació, com ja 
s’havia anat fent, tot i que entenem també que si més no, aquesta bonificació de l'ICIO 
és un bon pas per no excloure a ningú i que és una fórmula per facilitar que pugui 
acollir-se més gent a aquest tipus d’ajut. 
 
Sotmesa la proposta a votació s’acorda per unanimitat. 
 
7.- Aprovació del Pla de millora urbana de la UASU I Nacional-II Sapí.- El 
tinent d’alcalde Sr. Fontbona dóna compte d’aquesta proposta d’acord:  
 
Vist el document presentat en data 4 de juny de 2012 (RE núm. 5202) per la Sra. Anna 
Rosa González, actuant en representació de la mercantil MERCADONA, SA, 
consistent en el Pla de millora urbana de la Unitat d’Actuació en Sòl urbanitzable núm. 
1- Nacional- II- Sapí, a fi de procedir a l’ordenació de volums de la parcel�la resultant 
de l’agrupació de les parcel�les existents situades a la cantonada del carrer Fons del 
Cementiri amb la Ctra. N- II, a fi de complir els paràmetres urbanístics per a la 
instal�lació d’un supermercat. 
 
Vist el que disposa l’article 70 del Decret legislatiu 1/2010, pel qual s’aprova el text 
refós de la Llei d’urbanisme, en relació amb l’objecte dels plans de millora urbana, així 
com allò que disposa l’article 101, en relació amb la iniciativa privada en la formulació 
del planejament urbanístic derivat. 
 
Vist l’informe favorable emès en data 14 de juny de 2012, per l’arquitecte municipal, 
pel qual s’exposa la idoneïtat d’aprovació del document presentat a fi de reordenar la 
composició volumètrica i de façanes de les parcel�les, així com l’informe favorable al 
compliment dels paràmetres urbanístics establerts al PGO de 1984. 
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Vist l’informe favorable emès en data 13 de juliol de 2012, per la TAG de Serveis 
Territorials, en relació amb el procediment i els tràmits per a l’aprovació del pla de 
millora urbana presentat. 
 
Atès que és competència del Ple de la corporació l’aprovació inicial i provisional del Pla 
de millora urbana de la Unitat d’Actuació en Sòl Urbanitzable núm. 1- Nacional- II- 
Sapí, en virtut del que disposa l’apartat c) de l’article 52.2 del Decret legislatiu 2/2003, 
pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya. 
 
D’acord amb l’exposat, es proposa al Ple de la corporació l’adopció dels següents  
 
ACORDS: 
 
1.- Aprovar inicialment el Pla de millora urbana presentat per la mercantil 
MERCADONA, SA, de la Unitat d’Actuació en Sòl Urbanitzable núm. 1- Nacional- II- 
Sapí, a fi de procedir a l’ordenació de volums de la parcel�la resultant de l’agrupació de 
les parcel�les existents situades a la cantonada del carrer Fons del Cementiri amb la 
Ctra. N- II. 
 
2.- Sotmetre l’expedient al tràmit d’informació pública durant el termini d’un mes i 
trametre els edictes en el termini de deu dies des de l’adopció de l’acord d’aprovació 
inicial. 
 
3.- Sol�licitar informe als organismes afectats per raó de llurs competències sectorials 
amb caràcter simultani. 
 
- La regidora Sra. Moreno en representació del grup municipal d’ERC diu  que el seu 
grup s’abstindrà en aquest punt. Hem de fer cas de l’informe favorable de l’arquitecte 
tècnic, però trobem  a faltar un informe realitzat pels tècnics municipals que ens digui 
com afectarà això al comerç arenyenc, directe i indirectament, que guanya Arenys i 
que hi perd. 
 
De moment hem perdut un negoci, i algun treballador ens consta que ha perdut la 
feina. 
 
Desconeixem què passarà amb els comerços de proximitat i amb les superfícies 
comercials que hi ha tan a prop. 
 
Proposem al govern que elabori aquest informe. 
 
- El regidor Sr. Caldeira, en representació del grup municipal de la CUP, diu que 
respecte al punt que es porta a aprovació, el grup municipal de la CUP volem fer una 
sèrie d’aportacions al debat: 
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Tot i que la proposta que fa la cadena Mercadona per construir un supermercat a la 
zona de Peixos Jaume i la Renauld tingui tots els requisits urbanístics per prosperar, a 
la CUP se’ns ocorren un grapat d’arguments per oposar-nos-hi. 
1r. Arenys tenim un pla general vigent que quasi té 30 anys. És obsolet i no respon a 
les necessitats del segle XXI. I dit això, el que pensem és que un pla d’ordenació 
urbanística és la proposta de model de poble, de vila, que volem. La nostra vila pateix 
de no tenir un pla general adequat a les nostres necessitats i, el que és pitjor, no tenim 
un model de vila clarament definit. Anem sense rumb i sense cap full de ruta. Portem 
més de trenta anys lligats a l’especulació i als especuladors del territori que no pas 
sobre un model propi i consensuat d’ordenació territorial. 
Així, per la CUP un model de vila vol dir un model urbanístic compactat on l’ús 
residencial s’harmonitza amb el comerç de proximitat, el local, i no en un altre model 
de supermercat disgregat i desarrelat als afores de tot. Volem un model de vila que 
aposti per la cohesió social, per un equilibri territorial i on es redueixi la mobilitat i es 
protegeixi el medi ambient urbà, rural i natural així com la clara preservació del sol 
agrari que ens queda. Aquest és el model de vila que gran part dels arenyencs volem; 
és el model que no queda contemplat en el pla general del 84, i és el model que 
n’esperem del pla d’ordenació urbanística municipal, el POUM, que actualment s’està 
revisant i refent. 
2n. Aspecte que volem destacar: aquestes grans xarxes de supermercats són les 
antípodes del model de comerç local de proximitat. Hi ha estudis que demostren que 
no és tant clar que els preus de les grans superfícies siguin més baixos que al comerç 
local de proximitat; i són aquestes superfícies un model de comerç que no té cap mena 
de sensibilitat pels productors locals; i està demostrat que un lloc de feina a un gran 
supermercat són dos llocs de feina menys al comerç local; és un model comercial on 
no existeix la relació estreta, efectiva i responsable entre el comprador i el venedor 
que tan present és al comerç local de proximitat; amb tot això suara exposat, aquest 
tipus de model comercial i de consum el que fa és enfonsar i tocar de mort el comerç 
arenyenc de centre vila. I en el cas del Mercadona, l’estocada encara és més forta. Ella 
sola, allà on s’implanta, aconsegueix un 33% de quota de mercat. Una tercera part. És 
com l’eucaliptus, que allà on creix no hi creix res més al seu voltant. 
La CUP ja ho hem dit a bastament. Apostem pels productors arenyencs. Apostem pels 
productes de km 0 i apostem perquè aquests productes tinguin sortida al comerç local 
de proximitat. És per aquest motiu que fem una defensa aferrissada del mercat 
municipal com un element d’identitat de la nostra vila i és per això que davant de 
l’adversitat de la crisi cal fomentar la creació de cooperatives de productors. 
Defensem el comerç de proximitat perquè aporta qualitat de vida, cohesiona el poble i 
és el motor pel desenvolupament econòmic arenyenc. 
És per tot això que el grup municipal de la CUP votarem en contra de la proposta. 
Mercadona té tots els arguments i les lleis urbanístiques per poder-ho fer, ho sabem, 
però si ho fan, que no sigui amb els vots a favor de la CUP. Des de la nostra 
perspectiva, defensar el comerç local de proximitat comporta, amb coherència i 
responsabilitat, oposar-se a aquest model de comerç i consum i que representa, en 
aquest cas, el supermercat Mercadona. 
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- La regidora Sra. Roig en representació del grup municipal d’ICV diu que el grup 
municipal d'Iniciativa ens abstindrem en aquest punt de l’ordre del dia. 
Entenem que tant la proposta tècnica, com els informes preceptius, com el mateix Pla 
de Millora Urbana de la Unitat d’actuació en Sòl Nacional II Sapí, presentat per la 
pròpia empresa són més que correctes, i del tot viables. 
Entenem que la posada en marxa de la nova superfície comercial de Mercadona en 
aquest indret, generarà oportunitats de treball a la gent d'Arenys , i que aquest fet és 
molt destacable en els temps que corren, tota vegada però que no podem negar 
l’evidència, que la seva implantació serà una nova proba de foc per al comerç al detall i 
de proximitat que encara ha sobreviscut dins la vila, o al ja tocat Mercat Municipal. 
Volem destacar la celeritat en què s'ha actuat en aquesta proposta, que tant de bo fos 
extensible a d’altres demandes externes que arriben a la Casa Gran. Cal felicitar a 
totes les parts implicades. 
Amb tot, i conscients que la proposta tirarà endavant amb amplia majoria, el nostre 
grup opta per l’abstenció per un criteri de principis, apostant perquè a les portes de 
tenir aprovat definitivament el nou Pla d'Ordenació Urbanística Municipal (el POUM), 
voldríem que qualsevol projecte que impliqui planejament urbanístic es reordeni amb el 
paràmetres urbanístics establerts al nou POUM, que recordem ja ha passat l’aprovació 
inicial i la provisional, i que segons se’ns ha dit al setembre estarà a punt.  
 
Sotmesa aquesta Proposta a votació, s’aprova per majoria absoluta amb el 
sentit del vot següent: 
 
Vots a favor: 5 vots de CiU, 4 vots del PSC, 2 vot PP. 1 vot Bloc Municipal. 
Vots d’abstenció: 3 vots d’ICV i 1 vot ERC. 
Vots en contra: i 1 vot CUP. 
 

8.- Aprovació de la nova numeració d’edificis al carrer de Can Quintana.- El 
tinent d’alcalde Sr. Fontbona dóna compte d’aquesta proposta d’acord:  
 
Atès que els espais i equipaments públics així com les denominacions dels carrers i la 
seva numeració, han de ser fàcilment localitzables, tant pels veïns de la ciutat com pels 
forans, en tant que són elements que ens situen geogràficament però també són part 
del patrimoni cultural del municipi. 
 
Vista la proposta tècnica elaborada pels Serveis Tècnics municipals a fi d’aprovar la 
nova numeració d’edificis al carrer de Can Quintana, arran de les sol�licituds del veïnat 
afectat, i l’aprovació d’aquesta pel grup de treball corresponent, així com l’informe 
favorable a la proposta per part del Servei de Correus del municipi, sobre la seva 
necessitat i idoneïtat. 
 
Atès que la proposta ha estat exposada a la secretària-administradora de la Comunitat 
de Propietaris de l’edifici Apts. Bellavista c/ Sant Pere, 39, del municipi. 
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Vista la normativa aplicable que és la que regula la gestió del Padró municipal 
d’habitants, concretament la Resolució de l'1 d'abril de 1997, conjunta de la presidenta 
de l'Institut Nacional d'Estadística i del director general de Cooperació Territorial, per 
la qual es dicten instruccions tècniques als ajuntaments sobre la gestió i revisió del 
Padró municipal (publicada al BOE de l'11 d'abril de 1997, per Resolució de 9 d'abril de 
1997 de la Subsecretaria de la Presidència del Govern); el Decret 78/1991 de 8 d’abril, 
sobre l’ús de la toponímia i la Llei 1/1998, de 7 de gener, de política lingüística. 
 
Vist l’informe emès en data 11 de juliol de 2012 per la Tècnica de Serveis Territorials, 
sobre la tramitació i el procediment de l’expedient. 
 
Vist que és competència municipal l’ordenació de persones en vies urbanes, de 
conformitat amb allò que estableix l’article 66. 3 b) del Decret legislatiu 2/2003, pel 
qual s’aprova el text refós de la llei municipal i de règim local de Catalunya i que 
correspon al Ple de la corporació l’aprovació de la proposta en virtut del que disposa 
l’apartat r) de l’article 52.2 del Decret legislatiu 2/2003 esmentat, com a matèries no 
expressament atribuïdes a l’Alcaldia. 
 
D’acord amb l’exposat, es proposa al Ple de la corporació l’adopció dels següents  
 
ACORDS: 
 
1.- Aprovar inicialment la proposta elaborada pels Serveis Tècnics municipals a fi 
d’aprovar la nova numeració d’edificis al carrer de Can Quintana. 
 
2.- Sotmetre l’expedient al tràmit d’informació pública durant el termini d’un mes a 
l’efecte de presentació d’al�legacions, mitjançant exposició en el tauler d’edictes i el 
web municipal, el qual s’entendrà definitivament aprovat de manera automàtica en el 
cas que no se’n presentin. 
 
3.- Notificar d’ofici les modificacions de dades incloses dels particulars afectats, una 
vegada aprovat definitivament l’expedient, a l’Institut Nacional d’Estadística, a 
l’Organisme de  Gestió Tributària de la Diputació de Barcelona i a la Direcció General 
del Cadastre, així com comunicar-ho a l’Oficina d’Atenció Ciutadana de l’Ajuntament a 
l’efecte de modificació del padró municipal. 
 
4.- Notificar l’expedient individualment als afectats una vegada aprovat definitivament, 
així com trametre un certificat relatiu al canvi de numeració i nova adreça correcta, a fi 
que el particular procedeixi a efectuar els canvis oportuns a l’efecte de la gestió del 
Servei de Correus del municipi, en el termini màxim de 3 mesos, a comptar des de 
l’acord d’aprovació definitiva de la proposta. 
 
- El regidor Sr. Caldeira en representació del grup municipal de la CUP diu que 
respecte a la proposta de col�locació de plaques i de renumeració d’edificis del carrer 
de can Quintana, la CUP hi donem ple suport. Primerament, perquè ens sembla ben 
lògica la modificació, per evitar males passades per no aparèixer als mapes, per dir-ho 
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d’alguna manera i, també, perquè és molt interessant que ajuntament i veïnat vagin de 
la mà i consensuïn les propostes que es volen articular al territori. 
Ara bé, som conscients que tot i la necessitat de normalització de la numeració de 
carrer, aquest canvi pot comportar algun enrenou pel veïnat. És per això que pensem 
que per l’Ajuntament aquesta és una molt bona oportunitat per sortir al carrer i 
engegar la proposta del regidor de zona. Cal fer un acompanyament al veïnat i 
assessorar-lo en aquells dubtes que puguin tenir a l’hora d’actualitzar la nova 
numeració. L’Ajuntament actuarà d’ofici i farà les gestions que li estan obligades, però 
cal atendre aquells dubtes, i sobretot resoldre, que no van estretament lligats a 
aspectes públics i sí privats. La proposta és ben senzilla: quan la nova numeració sigui 
vigent, despatxar in situ, allà mateix a l’escala de veïns. Fem extensiva aquesta proposta 
a la resta de regidors i regidores del consistori per fer aquest exercici de proximitat, 
d’acompanyament i resolució de dubtes del veïnat. La CUP ens comprometem a fer-ho 
i ens agradaria estar acompanyats per la resta de grups del consistori. 
 
Sotmesa la proposta a votació s’acorda per unanimitat. 
 
9.- Aprovació de nomenclàtor i numeració de vies publiques a Unitat 
d’Actuació Portimar I.- El tinent d’alcalde Sr. Fontbona dóna compte d’aquesta 
proposta d’acord:  
 
Atès que les denominacions dels carrers i espais públics així com la seva numeració 
són elements que ens situen geogràficament però també són part del patrimoni 
cultural del municipi i que tal com va aprovar el Ple d’aquest Ajuntament, en sessió de 
data 28 de setembre de 2005,  es va acordar la creació d’un grup de treball per al 
nomenament de carrers, a fi de redactar i presentar propostes consensuades per al 
nomenclàtor i numeració de carrers del municipi. 
 
Vista la proposta tècnica elaborada pels Serveis Tècnics municipals a fi d’aprovar el 
nomenclàtor i la numeració d’edificis a la Unitat Portimar I, i l’informe emès en data 30 
de maig de 2012 pel director de l’arxiu municipal. 
 
Atès que la proposta  ha estat exposada i traslladada a la Junta de conservació de 
l’àmbit, atenent les qüestions plantejades, i que ha estat aprovada pel grup de treball 
corresponent, així com consta l’informe favorable a la proposta per part del Servei de 
Correus del municipi, sobre la seva necessitat i idoneïtat. 
 
Vista la normativa aplicable, que és la que regula la gestió del Padró municipal 
d'habitants, concretament la Resolució de l'1 d'abril de 1997, conjunta de la presidenta 
de l'Institut Nacional d'Estadística i del director general de Cooperació Territorial, per 
la qual es dicten instruccions tècniques als ajuntaments sobre la gestió i revisió del 
Padró municipal (publicada en el BOE de l'11 d'abril de 1997, per Resolució de 9 d'abril 
de 1997 de la Subsecretaria de la Presidència del Govern); el Decret 78/1991 de 8 
d’abril, sobre l’ús de la toponímia i la Llei 1/1998, de 7 de gener, de política lingüística. 
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Vist l’informe emès en data 11 de juliol de 2012 per la tècnica de Serveis Territorials, 
sobre la tramitació i el procediment de l’expedient. 
 
Vist que és competència municipal l’ordenació de persones en vies urbanes, de 
conformitat amb allò que estableix l’article 66. 3 b) del Decret legislatiu 2/2003, pel 
qual s’aprova el text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, i que 
correspon al Ple de la corporació l’aprovació de la proposta en virtut del que disposa 
l’apartat r) de l’article 52.2 del Decret legislatiu 2/2003 esmentat, com a matèries no 
expressament atribuïdes a l’Alcaldia. 
 
D’acord amb l’exposa’t, es proposa al Ple de la Corporació l’adopció dels següents  
 
ACORDS: 
 
1.- Aprovar inicialment la proposta elaborada pels Serveis Tècnics municipals a fi 
d’aprovar el nomenclàtor i la numeració d’edificis a la Unitat Portimar I . 
 
2.- Sotmetre l’expedient al tràmit d’informació pública durant el termini d’un mes a 
l’efecte de presentació d’al�legacions, mitjançant el tauler d’edictes i el web municipal, 
el qual s’entendrà definitivament aprovat de manera automàtica en el cas que no se’n 
presentin. 
 
 
3.- Notificar d’ofici les modificacions de dades incloses dels particulars afectats, una 
vegada aprovat definitivament l’expedient, a l’Institut Nacional d’Estadística, a 
l’Organisme de Gestió Tributària de la Diputació de Barcelona i a la Direcció General 
del Cadastre i comunicar-ho a l’Oficina d’Atenció Ciutadana de l’Ajuntament a l’efecte 
de modificació del padró municipal. 
 
4.- Notificar l’expedient individualment als afectats una vegada aprovat definitivament, 
així com trametre un certificat relatiu al canvi de numeració i la nova adreça correcta, 
a fi que el particular procedeixi a efectuar els canvis que oportuns a l’efecte de la gestió 
del Servei de Correus del municipi, en el termini màxim de 3 mesos, a comptar des de 
l’acord d’aprovació definitiva de la proposta. 
 
- El regidor Sr. Caldeira en representació del grup municipal de la CUP diu que 
respecte a aquesta proposta, també la compartim. I a més, i aquí volem felicitar la tasca 
de l’arxiver municipal, qui ha fet les propostes de nomenclàtor a partir de criteris de 
toponímia local. El nomenclàtor és com un petit recull de la història. Certament, de 
noms n’hi falten. Però la línia encetada en aquesta comissió la trobem encertada. 
Anomenar Les Comes d’en Sala tal com es deia abans és un bon tribut d’homenatge a 
allò que havia estat. I passa el mateix amb Les goites i la planassa, un bon record per 
unes roques, les del Mont Calvari des d’on, abans, sense una via, sense una carretera, 
un edifici i un port a davant, s’hi veia el mar. 
Si més no, que el nomenclàtor proposat serveixi perquè qui tingui curiositat pugui 
conèixer un bri d’història de la gaia vila. 
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I també en aquesta proposta que es porta a votació convidem i fem extensiva la 
proposta del regidor de zona per fer un acompanyament i un assessorament al veïnat 
que ho requereixi allà mateix a la urbanització. 
 
- El regidor Sr. López en representació del grup municipal d’ICV diu que el grup 
municipal d'Iniciativa farà una explicació de vot conjunta a aquest punt, i al que seguirà, 
l’aprovació del nomenclàtor i la numeració d’edificis de vies públiques a la Unitat 
d'Actuació Portimar I.  
En aquest sentit, avancem que votarem favorablement a les dues propostes. 
 Entenem en el cas  de Can Quintana, que la sol�licitud arriba del veïnat afectat, i que la 
solució tècnica aportada pels Serveis Tècnics Municipals ha estat consensuada pel grup 
de treball corresponent, per la representació veïnal, com també pel Servei de Correus 
d'Arenys de Mar.  
 També en el cas de Portimar I, s'ha treballat de forma similar, i segueix les directrius 
emeses a l'informe del director de l'Arxiu Municipal. S'ens ha comunicat que compta 
també el vist-i-plau de la Junta de Conservació de Portimar, i és per aquest motiu, que 
també emetrem el nostre vot favorable.  
 Finalment, volem agrair que seguint la nostra aportació feta a la Comissió Informativa 
d'Urbanisme, s’hagi deixat sobre la taula i no s’hagi portat a Ple la proposta d'aprovació 
de les Modificacions del nom de carrer i numeració de finques al carrers dels 
habitatges del Pla dels Frares. Enteníem que la solució aportada no satisfeia la 
representació veïnal, i pensàvem que calia treballar-la conjuntament fins a arribar a un 
acord de consens. Com ja vam comentar a l'esmentada Comissió Informativa, el nostre 
grup municipal d'Iniciativa, s’ofereix per treballar conjuntament amb el regidor, els 
serveis tècnics municipals i els veïns per arribar a bon port en aquest tema.  
En tot cas, afegir per la seva actualitat, que just aquest matí, una convilatana que ha 
signat com a Gemma, s’ha adreçat a la llista de la comunitat digital d’arenyautes per 
preguntar per la duplicitat de nom del carrer Camí Vell del Maltemps al Bareu i a 
Portimar, i que caldrà que la propera reunió de treball del grup de toponímics ho tingui 
en compte. 
 

Sotmesa la proposta a votació s’acorda per unanimitat. 
 

10.- Proposta de modificació de la ordenança fiscal reguladora de la taxa 
per la prestació del servei d’ensenyament a l’Escola de Música.- El tinent 
d’alcalde Sr. Barris dóna compte d’aquesta proposta d’acord:  
 
VISTA la proposta presentada per l’Associació de l’Escola de Música d’Arenys de Mar 
adjudicatària de la gestió de l' esmentat servei, de modificacions a introduir en les taxes 
del servei per al curs acadèmic 2012/20013 i l’estudi econòmic presentat i validat per la 
regidoria d’ensenyament.  
 
VIST l’actual reglament del servei municipal de l’escola de música i atès que procedeix 
la seva adequació a l’ordenança que s’aprova. 
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VISTA la proposta de la regidoria d’ensenyament en relació a les taxes del servei públic 
d’escola de música pel curs 2012-2013.  
 
Vist l’informe d’intervenció número 47/2012 a què es refereix l’article 25 del text refós 
de la Llei reguladora de les Hisendes Locals, que verifica que l’ import de la recaptació 
estimada no excedeix, en el seu conjunt, del cost previsible del servei o activitat que es 
prestarà, conforme al que preveu l’article 24.2 del text refós de la Llei reguladora de 
les Hisendes Locals. 

 
VISTA la Memòria de l’Alcaldia.  
 
És per tot això que es proposa al Ple l’adopció dels següents  A C O R D S 
 
1.- Aprovar provisionalment la modificació de les Ordenança fiscal que a continuació 
es relaciona segons figura en l’annex a aquest acord del qual forma part a tots els 
efectes legals: 

� Ordenança fiscal número 30, reguladora de la taxa per la prestació del servei 
d’ensenyaments a l’escola de música. 
 

2.- Exposar al públic en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament l’anterior acord provisional,  
com també el text complet de  les Ordenança fiscal modificada, durant el termini de 30 
dies hàbils, comptats des de l’endemà de  la publicació de l’anunci d’exposició en el 
Butlletí Oficial de la Província, dins dels quals els interessats podran examinar 
l’expedient i presentar les reclamacions que considerin oportunes. 
 
3.- Publicar l’anunci d’exposició en un diari de gran difusió de la província. 
 
4.- Considerar definitivament aprovat l’acord provisional adoptat, un cop finalitzat el 
període d’exposició pública sense que s’hagin presentat reclamacions. 
 
5.- Publicar al Butlletí Oficial de la Província l’acord definitiu i el text íntegre de les 
modificacions introduïdes, les quals entraran en vigor l’endemà de la publicació al citat 
Butlletí. 
 
- La regidora Sra. Moreno en representació del grup municipal d’ERC diu que sobre 
aquest punt  ens remetem a l’argumentari que vam exposar en l’anterior Ple. ERC 
aposta per la continuïtat de l’escola de música i per la seva viabilitat, les noves taxes i la 
nova reestructuració de l’escola respon a una proposta de la mateixa escola, per tant 
res a dir, lamentem per+ò que s’hagi suprimit la bonificació a famílies monoparentals i 
el descompte per a germans. 
 
- El regidor Sr. Caldeira en representació del grup municipal de la CUP diu que en un 
ple anterior la CUP ja vam comentar que calia reflexionar i fer propostes sobre el 
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futur d’aquest servei públic. I això ho dèiem perquè és ben sabut que la Generalitat ha 
tancat l’aixeta a les subvencions que el servei rebia. La subvenció, de 80.000 euros, no 
era gens menyspreable i de tenir-la a no tenir-la implicava tot una mena de 
modificacions amb conseqüències clares per l’usuari. I, a banda, aquí cal afegir-hi el cost 
que té per l’Ajuntament i que per aquest 2012 es xifra en 272.000 euros. Doncs bé, ara 
som al punt de taxar el servei i de les conseqüències de les retallades en cultura i 
educació. La primera mostra és que el preu del servei augmenta de forma notable: un 
16,5%. Sabem que des de l’Associació de l’escola de Música s’ha fet un canvi de rumb 
pedagògic, que hi ha un esforç clar per mantenir la qualitat del servei i pensem que cal 
felicitar-los per la capacitat d’adaptació a la duresa de la situació econòmica actual. I 
per acabar, i com dèiem a l’anterior ple, amb imaginació i cooperació el servei és del 
tot viable i esperem poder-ne disposar durant molt de temps. El sentit del vot de la 
CUP en aquest punt serà afirmatiu. 
 

- La regidora Sra. Balliu en representació del grup municipal d’ICV diu que en avui es 
porta a aprovació la modificació de la ordenança fiscal que regula  el preu públic  del 
servei d’ensenyament a l’escola municipal de música.   
 
El grup d’ICV ja va manifestar en el Ple del mes de juny, en que es va acordar la 
pròrroga dels servei de Gestió, que l’ajuntament no estava fent els deures i que hi 
faltava documentació, com era la modificació de les taxes.   
 
Pensem que era important que les taxes s’aprovessin conjuntament  abans d’acabar el 
curs per garantir el bon funcionament de l’escola pel curs vinent i per què les famílies i 
els usuaris abans de matricular-se tinguin tota la informació, preveure i decidir si volen 
i poden continuar o no amb els seus estudis. 
 
Amb l’augment que suposa, des de ICV pensem que afecta ,i molt , a les butxaques de 
les famílies i no garanteix  la mateixa oportunitat per a tothom per accedir als estudis 
musicals.  
 
Som conscients de la feina que ha fet l’escola de Música i reiterem el nostre suport  
tant a l’equip directiu com a tot l’equip docent i volem agrair l’esforç que ha suposat 
ajustar el pressupost que a partir d’ara gestionaran i al nou projecte educatiu que 
s’ajusta a les noves realitats en aquests moments d’ajustos i retallades per part del 
Govern de la Generalitat i que el farà més sostenible econòmicament. 
Això no treu que  pensem que difícilment es garanteix  la igualtat d’oportunitats ni 
d’accés dels alumnes amb més dificultats econòmiques i socials.   
 
Pensem que l’Ajuntament hauria d’haver apostat i buscat el finançament necessari per 
que aquest increment de tarifes no fos tant elevat. Moltes famílies no es podran 
permetre l’accés a aquests estudis i creiem que es tendeix a la privatització i a un canvi 
de model encobert,  per part de la Generalitat, amb la complicitat dels ajuntaments 
que no hi volen apostar. 
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Aprofitem per tornar a denunciar també  l’incompliment de les obligacions de 
cofinançament  per part de la Generalitat que recordem que ha reduït i gairebé 
eliminat les  subvencions que permeten donar el servei públic d’escola de música a un 
municipi com el nostre. Les previsions en aquest aspecte son molt pessimistes i moltes 
escoles de música no podran donar el servei .  
 
Esperem que aquest govern de CIU, PP, PSC i Bloc sigui del tot sensible amb aquest 
tema i no es converteixi en còmplice de les polítiques de dretes que apliquen mesures 
que agreugen la situació del sistema educatiu i en aquest cas, de les escoles de musica, 
que treballi per una nova licitació pel curs 2013 tal i com estava previst per garantir el 
servei, que treballin per buscar noves fórmules de finançament i, ens oferim de nou, a 
seguir treballant en aquesta línia. 
 
No volem acabar la nostra intervenció sense manifestar  una vegada més el nostre 
profund rebuig i preocupació  pel que suposa una degradació de la qualitat  de 
l’educació pública en el nostre país i de les condicions  laborals del professorat  i en 
aquest cas especialment en l’ensenyament musical i artístic. 
 
Per tot el que hem exposat, per què pensem que es podia haver fet un plantejament de 
cofinançament  del servei diferent i això els fa còmplices de les mesures que ofeguen a 
aquests serveis, fomenta la desigualtat i empobreix econòmica i culturalment a les 
famílies i als usuaris, ens abstindrem en la votació. 
 
Sotmesa aquesta Proposta a votació, s’aprova per majoria absoluta amb el 
sentit del vot següent: 
 
Vots a favor: 5 vots de CiU, 4 vots del PSC, 2 vot PP. 1 vot Bloc Municipal, 1 vot 
CUP i 1 vot ERC. 
Vots d’abstenció: 3 vots d’ICV  
 

11.- Proposta de modificació de la ordenança reguladora del preu públic per 
la prestació del servei d’Escola Bressol.- El tinent d’alcalde Sr. Barris dóna 
compte d’aquesta proposta d’acord:  
 
VISTA la proposta de la regidoria d’ensenyament de modificació de l’ordenança 
reguladora del preu públic per la prestació del servei d’escola bressol.  
 
VIST l'informe d’intervenció 48/2012, econòmic, on es detallen la totalitat de despeses 
i els ingressos procedents del preu públic, la subvenció de la Generalitat i l’aportació 
de l’Ajuntament, així com l’índex de cobertura del preu públic. 
 
ATÈS que l’article 44 del Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals,  
estableix que quan existeixin raons socials, benèfiques, culturals o d’interès públic que 
així ho aconsellin, l’Entitat podrà fixar preus públics per sota del cost del servei. 
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D’acord amb l’article 6 de l’Ordenança General reguladora de preus públics correspon 
al Ple l’establiment dels preus públics i a la Junta de Govern les modificacions 
posteriors.  

 

Donat però, que la proposta es refereix a una modificació de l’ordenança, s’ha 
d’entendre que la seva aprovació correspon al Ple de la Corporació, d’acord amb 
l’article 47.1 del RDL 2/2004 de 5 de març. 

 

És per tot això que es proposa al Ple l’adopció dels següents A C O R D S 
 
1.- Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança reguladora del preu públic 
per a la prestació del servei d’escola bressol, d’acord amb el següent:  

Article 4 quantia 
 
Es modifica l’apartat 2.1: 
 
2.1. Tarifes 
 
     Euros 
Escolarització jornada completa, quota mensual     153,15 
Menjador escolar, per àpat         5,65 
 
 
Es modifica el primer paràgraf de l’apartat 2.2: 
 
En el cas d’un segon germà, membre de família nombrosa o membre de família 
monoparental, la tarifa d’escolarització jornada completa es reduirà un 10% per a cada 
germà o membre. 
 
Article 5. Naixement de l’obligació de pagament del preu públic 
 
Es modifica l’apartat 5.1 que queda redactat com segueix: 
 
5.1 L’obligació de pagament dels preus públics regulats en aquesta ordenança neix quan 
s’iniciïn la prestació dels serveis que constitueixen l’objecte de la present ordenança. 
 
2.- Exposar al públic en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament l’anterior acord provisional,  
com també el text complet de  les Ordenança fiscal modificada, durant el termini de 30 
dies hàbils, comptats des de l’endemà de  la publicació de l’anunci d’exposició en el 
Butlletí Oficial de la Província, dins dels quals els interessats podran examinar 
l’expedient i presentar les reclamacions que considerin oportunes. 
 
3.- Publicar l’anunci d’exposició en un diari de gran difusió de la província. 
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4.- Considerar definitivament aprovat l’acord provisional adoptat, un cop finalitzat el 
període d’exposició pública sense que s’hagin presentat reclamacions. 
 
5.- Publicar al Butlletí Oficial de la Província l’acord definitiu i el text íntegre de les 
modificacions introduïdes, les quals entraran en vigor l’endemà de la publicació al citat 
Butlletí. 
 
- La regidora Sra. Moreno en representació del grup municipal d’ERC diu que votarem 
a favor i ens tornem a remetre a l’argumentari del passat Ple en el que advocàvem per 
mantenir la qualitat de l’Escola Bressol garantint l’accés universal. La taxa farà 
incrementar uns 5 € mensuals les despeses de les famílies el que suposarà un mínim 
esforç per a que aquestes puguin dur als seus fills a l’Escola de qualitat. Em congratulem 
que les famílies d’Arenys puguin mantenir el servei sense veure incrementat  amb 
escreix el seu cost. Esperem que el govern lluiti per a que l’any vinent no pugi la quota. 
 
 - El regidor Sr. Caldeira en representació del grup municipal de la CUP diu que en 
aquest punt també hem de dir que, malauradament, també s’ha tancat l’aixeta a l’ajuda 
econòmica que es rebia de la Generalitat. L’aportació que feia la Generalitat per 
alumne/a s’ha reduït en 500 euros. En aquest cas, però, l’Ajuntament fa l’esforç i 
l’increment de la taxa només és en funció de l’IPC. Valorem positivament, com vam 
defensar en el ple d’ordenances fiscals del novembre passat, doncs ens sembla adequat 
reduir el preu de la taxa a les famílies monoparentals. 
La CUP pensem que invertir en educació és una inversió que tard o d’hora dóna 
resultats. I no fer-ho té conseqüències. L’escola en tots els seus nivells, a banda 
d’aprenentatges curriculars, i per sobre de tot, és una molt potent eina de socialització 
i de construcció social i nacional. I, altra cop i arran de les retallades, no ens podem 
permetre, com a país, que hi hagi qui en quedi al marge per motius de recursos. Per 
tant, cal apostar-hi i cal creure-se-la. Ja històricament l’escola bressol ha estat aquella 
patata calenta que les diferents administracions s’han anat passant. I ara és foc roent. 
La CUP creiem plenament en l’ensenyament públic, l’obligatori i el no obligatori. En 
alguna altra ocasió ja vam utilitzar el símil que diu que un arbre no és arbre quan 
comença a donar fruits sinó des que la llavor germina; doncs a l’ensenyament i a la 
societat el mateix: un ciutadà ho és des que neix i pot entrar al sistema educatiu des 
d’1 any, no a partir dels 6 anys que és quan comença l’ensenyament obligatori. I des de 
les administracions públiques, i en aquest cas des de l’àmbit local, cal fer esforços per 
prioritzar serveis com aquest, tot i el cost que això suposi. 
El sentit del vot de la CUP en aquest punt serà afirmatiu. 
 
 
- La regidora Sra. Balliu en representació del grup municipal d’ICV diu que el grup 
municipal d’ICV celebrem que s’hagi respectat el compromís de garantir el servei de 
l’Escola Bressol Municipal a la nostra vila  i que l’augment del preu públic s’hagi ajustat a 
la realitat del context de crisi actual malgrat  la decisió del Departament 
d’Ensenyament de la Generalitat de rebaixar les aportacions per plaça fins deixar-les a 
la mínima expressió o no fer convocatòries de beques d’escolaritat per aquest curs 
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vinent . Aquesta davallada en el finançament  ens avoca a grans retallades en el dret de 
l’educació i impulsa la privatització  de l’Educació. 
 
ICV considera a les escoles bressol municipals una necessitat fonamental educativa, 
social i de conciliació laboral al nostre país i en particular a la nostra vila. Davant la 
decisió del Departament d’Ensenyament que vol retirar-se de l’educació de l’etapa de 0 
a 3 anys i deixar-la en mans de les famílies, el sector privat i els ajuntaments que hi 
vulguin apostar, el nostre grup defensarà el model de les escoles bressol que  avanci 
cap a la justícia social i a la igualtat d’oportunitats. 
 
Ja hem manifestat en altres ocasions que som conscients de que falten diners per les 
Escoles bressol municipals i  que algú els ha de posar. Demanem però que no recaigui 
només en les famílies i en els ajuntaments i animem a l’equip de govern a no defallir i a 
seguir reclamant  les aportacions de  la Generalitat, els 1.800 euros per plaça.  
 
Considerem   que el descens del fiançament que aporta la Generalitat , és un deute i 
una falta de lleialtat amb els Ajuntaments. Sabem que s’han de prioritzar els recursos 
però estem parlant  del futur de l’educació de la primera infància i considerem que 
aquesta és una inversió  pel futur del nostre país i si cal retallar, que busquin 
alternatives, que n’hi ha,  i que si hi ha voluntat, es pot trobar el finançament en altres 
partides pressupostàries que ajudin a pal�liar les mesures que agreugen encara més la 
situació dels ajuntaments i les famílies.  
 
 
En aquest sentit, esperem que el PSC que ara està a l’equip de govern i que és un 
acèrrim defensor d’aquest servei, amb la recollida de signatures, escenificació de pactes 
en aquest equipament i presentació de mocions en aquest sentit, encomani als seus 
socis de CIU, PP i Bloc la defensa del model de les escoles bressol i no permeti que es 
perdi la qualitat educativa, ni els drets laborals de l’equip d’educadores ni la igualtat 
d’oportunitats d’escolarització dels infants, amb l’excusa de la situació econòmica. 
Pensem que sobre tot amb el pacte CIU- PSC aquesta defensa del servei es va fer 
evident i des d’ICV ho celebrem i demanem que es continuï treballant en aquest línea, 
en defensa de l’educació pública i especialment en l’etapa de 0 a 3 anys i per un model 
diferent al que actualment està dissenyant el Govern de la Generalitat i que agreuja la 
desigualtat social i la igualtat d’oportunitats i demanem novament que s’impulsi la 
Tarifació Social en les quotes.  
Pensem que és important incrementar  els marges d’accés a les bonificacions, beques o 
reduccions de quotes perquè s’hi puguin acollir el màxim de famílies. 
Reiterem el nostre desig que aquest Ajuntament sigui sensible  i aposti per aquest 
servei municipal, que té un paper educatiu important.  
Cal apostar per l’educació des de la petita infància i per la contribució a la igualtat 
d’oportunitats. 
Per tot l’exposat el grup d’ICV votarà a favor d’aquesta proposta d’acord, i reitera la 
nostra felicitació a la regidora d'Educació Susanna Mir, per haver-se mantingut ferma en 
la seva paraula.  
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Sotmesa la proposta a votació s’acorda per unanimitat. 
 

12.- Aprovació d’una ordenança reguladora de la venda no sedentaria al 
mercat setmanal i derogació de l’anterior.- El tinent d’alcalde Sr. Acero dóna 
compte d’aquesta proposta d’acord:  
 
El Ple de l'Ajuntament, en sessió de data 23 de desembre de 2002, va aprovar una 
ordenança reguladora de la venda no sedentària al mercat setmanal i que actualment, 
fruit de les incorporacions i noves regulacions, cal procedir a formular una nova 
regulació municipal, conforme amb la normativa existent, que permeti una bona 
regulació i control dels aspectes relacionats amb l’exercici de la venda fora dels 
establiments comercials permanents. 
 
Vista la ordenança reguladora que es presenta per la seva aprovació, i vist l’informe 
favorable emès per la tècnic d’administració general, es proposa al Ple l’adopció del 
següent 
 
ACORD: 
 
1.- Aprovar inicialment la Ordenança reguladora de la venda no sedentària al mercat 
setmanal dels dissabtes d’Arenys de Mar. 
 
2.- Que es procedeixi a complir els tràmits establerts a l’art. 63 i següents del Decret 
179/1995, de 13 de juny. 
 
3.- Deixar sense efecte la ordenança reguladora de la venda no sedentària aprovada en 
sessió del ple de data 23 de desembre de 2002. 
 
- La regidora Sra. Moreno en representació del grup municipal d’ERC diu que en la 
Comissió informativa, els tècnics municipals i no el regidor titular de l’àrea ens van 
explicar que l’ordenança s’aprovava coma conseqüència de la transposició d’una 
Directiva Europea. 
 
Aquest grup municipal ha parlat amb alguns dels paradistes als quals ningú els ha 
informat ni molt menys consultat sobre l’aplicació d’aquesta ordenança. Ni tan sols els 
grups de l’oposició han pogut dir la nostra. 
 
Creiem que les persones directament afectades haurien d’haver pogut dir alguna cosa. 
 
Aprofitant l’avinentesa i parlant del mercat dels dissabtes ens preguntem perquè s’han 
donat llicències a fruiteries i verdures fora del seu àmbit. Quan es van reubicar 
aquestes parades davant del Xifré va ser per a que totes estiguessin juntes, exposessin 
els seus productes i sobretot els preus per a que els clients poguessin comparar. 
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Aprofitem per demanar que posats a endreçar es respectin els acords presos en el seu 
dia amb tots els paradistes. 
 
- El regidor Sr. Caldeira en representació del grup municipal de la CUP diu que del 
punt que es porta a aprovació, com en totes les ordenances que s’han votat en aquest 
consistori aquesta legislatura, el primer que volem dir és que les ordenances s’aproven 
per ser aplicades i, en conseqüència, qui no les compleix ha de ser sancionat. I diem 
això perquè llegint l’ordenança que es porta a aprovació, a ningú se li escapa que se’ns 
girarà molta feina, doncs hi ha força aspectes que actualment no es compleixen. Anem, 
però, desgranant els articles i comentant allò que des de la perspectiva de la CUP ens 
sembla rellevant de comentar: 
 
1r. Al preàmbul se’ns explica que la venda no sedentària és una forma d’exercici de la 
llibertat d’empresa i que aquesta és reconeguda constitucionalment. Aquí la CUP hem 
de dir que reconeixem la modalitat de venda, de fet és l’embrió de l’actual plaça del 
Mercat. El que evidentment no reconeixem és que això ho digui perquè ho diu la 
constitució espanyola. No necessitem constitucions estrangeres, que a més perpetuen 
l’ocupació política i militar als Països Catalans, per constatar obvietats d’aquest calat. 
2n. A l’article segon es parla dels horaris i dels dies de celebració. D’aquest tema 
concret en parlarem més endavant en un altre punt de l’ordre del dia, però sí volem 
remarcar que pensem que si el mercat setmanal cau per sant Zenon i sant Roc, 
pensem que no hauria de ser-hi. Festa major és festa major i ho ha de ser per tothom. 
3r. No veiem en bons ulls el fet que es contempli la possibilitat de cedir a tercers la 
gestió, administració o neteja del mercat; ras i curt: no veiem amb bons ulls 
l’externalització de la gestió del mercat. 
4t. Valorem molt positivament la cura per aspectes medi ambientals i que es faciliti als 
paradistes els recipients idonis per fer la recollida selectiva de residus. Al capdavall, el 
dissabte i al mercat és un punt on es genera molt de residu i ha de ser una obligació 
del paradista el fer-ho i fer-ho bé. 
5è. També ens sembla interessant que en els criteris d’atorgament, es valori amb la 
puntuació més alta qui ven productes autòctons, artesans o biològics. Aquí, però, ens 
hagués agradat que hi figurés, també, qui ven productes de proximitat i locals. 
6è. I coses que caldrà corregir, atès que ara no es compleixen i les ordenances, com 
hem dit, són per fer complir:  
- Ara no es col�loquen preus a tots els productes. I això a l’ordenança és motiu 
d’infracció. 
- Ara moltes parades de roba no disposen d’emprovador tal i com es detalla a 
l’ordenança 
- Ara molts vehicles aparquen al costat de la parada, quan no són necessaris per 
la venda. Aquí fem una defensa dels paradistes i demanem que se’ls busqui un espai on 
poder aparcar els seus vehicles sense que això impliqui fer-ho en zona blava. Potser 
caldria renegociar amb COMSA la zona blava del capdamunt de la Riera i que sempre 
està buida. 
I finalment, l’Ajuntament té la facultat de decidir què s’hi ven i com s’ordenen les 
parades. Això cal tenir-ho present no només en l’ordenació interna del mercat sinó 
també de les parades respecte a les botigues del comerç permanent. 
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Per tot el suara exposat, i especialment perquè es deixa la porta oberta a una possible 
externalització de la gestió del mercat, el sentit del vot de la CUP serà en contra. 
 
- El tinent d’alcalde Sr. Acero en representació del grup municipal del Bloc diu que la 
regidora d'ERC va afirmar que no havia consultat al sector dels marxants, a la qual cosa 
vaig respondre que això no és cert, m’he entrevistat amb el President comarcal de la 
Federació de marxants i amb el seu representant local a Arenys de Mar, també amb els 
25 marxants de la fruita i verdura i altres del sector de la roba. 
La mateixa regidora va preguntar que per que havia donat d'alta dues noves parades de 
fruita, vaig respondre que no eren noves altes, sinó trasllat de dues 
existents davant del Xifré. 
 
 
- El regidor Sr. López en representació del grup municipal d’ICV diu que des del grup 
municipal d’Iniciativa, entenem que el que es proposa en aquest punt, és una revisió 
d’aquesta ordenança per tal que s’adeqüi a la directiva europea 2006/123/CE relativa 
als serveis en el mercat interior i a les lleis i decrets que posteriorment s’han 
encarregat de regular aquest servei, tal com s’ha exposat. 
  
De cara a la població en general s’ha d’entendre que no suposa cap canvi substancial en 
el nostre mercat tradicional del dissabte. De cara als paradistes sí que hi ha algun canvi 
a destacar com és el fet que les autoritzacions per tenir llicència tindran una vigència 
de 15 anys, a diferència de la vigència anual que tenia fins ara. 
  
Aquest fet, suposa un procediment administratiu diferent a l’hora de concedir aquestes 
llicències i nosaltres defensem que es valorés  el fet de ser fill de la nostra vila a l’hora 
de voler accedir a una d’elles, s’entén que entre els altres supòsits. 
  
Per altra banda, aprofitant aquesta nova regulació, i celebrant el fet que com és sabut 
han proliferat diferents mercats no periòdics i fires a Arenys de Mar, i que actualment 
queden regulats per una normativa supramunicipal, demanem al regidor de promoció 
econòmica que es comenci a treballar per poder disposar d’una normativa pròpia en 
aquest sentit, i ens oferim a col�laborar en aquesta tasca. 
  
Per tot el que hem exposat, i esperant que les nostres indicacions es tinguin en 
compte, el nostre vot serà favorable en aquest punt. 
 
Sotmesa aquesta Proposta a votació, s’aprova per majoria absoluta amb el 
sentit del vot següent: 
 
Vots a favor: 5 vots de CiU, 4 vots del PSC, 2 vot PP. 1 vot Bloc Municipal i 3 vots 
d’ICV. 
Vots d’abstenció: 1 vot ERC  
Vots en contra: 1 vot CUP 
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13.- Proposta de pròrroga del Pla municipal d’Igualtat de Gènere d’Arenys 
de Mar.- La tinent d’alcalde Sra. Illescas dóna compte d’aquesta proposta d’acord:  

Vist I'acord del Ple de data 28 de gener de 2009, en el qual es va acordar aprovar el 
document "Pla d’actuació Municipal d'Igualtat de Gènere a Arenys de Mar 2008-
201I", el qual ha finalitzat doncs la vigència que inicialment es va establir. 

Atès que d'acord amb 1'informe de la tècnica del servei, el qual compta amb la 
conformitat de la regidora, el Pla és plenament vigent i es continua aplicant sense 
que, almenys de moment, sigui necessària la seva modificació Ni la seva derogació, 
sinó que tot el contrari, 

Atès que 1'Institut Català de la dona atorga una subvenció per la realització de 
programes de promoció de la dona i/o de foment de la igualtat i que per ser-ne 
beneficiaris cal aportar el Pla Municipal vigent, és per tot això que es proposa al Ple 
de l’Ajuntament l’adopció del següent  ACORD: 

Prorrogar la vigència del Pla Municipal d’Igualtat de Gènere d’Arenys de Mar, 
aprovat en sessió plenària de data 28 de gener de 2009. 
 

- El regidor Sr. Caldeira en representació del grup municipal de la CUP diu que el seu 

vot serà favorable. 

Sotmesa la proposta a votació s’acorda per unanimitat. 
 
14.- Aprovació de les festes locals d’Arenys de Mar per a l’any 2013.- 
L’alcalde Sr. Fors dóna compte d’aquesta proposta d’acord:  
 
Atès que l’Estatut dels Treballadors, a l’article 37.2 determina que de les catorze festes 
laborals, dues seran locals i que aquestes, per Decret 177/1980, de 3 d’octubre, de la 
Generalitat de Catalunya, s’estableix que seran fixades per Ordre del Conseller 
d’Empresa i Ocupació, a proposta dels municipis respectius. 
 
Atès que cal fixar les dues festes locals d’Arenys de Mar, retribuïdes i no recuperables, 
i atès que tradicionalment a Arenys de Mar es venen celebrant aquestes festes els dies 
de sant Zenon (9 de juliol) i de Sant Roc (16 d'agost). 
 
Vist que en el calendari de l’any 2013 tant el dia de Sant Zenon com el de Sant Roc 
escauen en dies feiners, es proposa al Ple l’adopció del següent  
 
ACORD: 
 
Primer,- Proposar, com a festes locals d’Arenys de Mar per a 2013, el dia 9 de juliol, 
festa de Sant Zenon i el dia 16 d’agost, Sant Roc. 
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Segon,- Notificar el present acord al Conseller de treball de la Generalitat de 
Catalunya. 
 
- El regidor Sr. Caldeira en representació del grup municipal de la CUP diu que 
l’assemblea de la CUP volem proposar una reflexió al ple en el sentit que durant 
aquestes festes locals, Sant Zenon i Sant Roc, així com Sant Esteve i l’u de gener, si 
aquestes cauen en dissabte, com hem comentat en un punt anterior, el mercat 
setmanal a la Riera, i en conseqüència, el de Plaça treballen. 
Pensem que aquestes celebracions prenen sentit perquè són diades festives en què, 
pràcticament tot a la vila s’atura i pren un altre ritme. Entenem la festa, també, com 
una potent eina cohesionadora, participativa i integradora. 
Cohesionadora com a vila, que gaudeix de les activitats amb la resta de vilatans. 
Participativa perquè la festa es fa fent-la; i la fem entre tots els arenyencs i les 
arenyenques, que individualment o com a integrants d’entitats la preparem i la vivim. 
I, finalment, integradora. És un bon moment perquè aquelles persones nouvingudes a la 
vila puguin conèixer un Arenys que no és el del dia a dia, un Arenys de les 
associacions, un Arenys d’arrel popular i tradicional. 
Per tot plegat, pensem que cal aconseguir que per les dues festes locals, així com per 
Sant Esteve i l’u de gener, si cau en dissabte, que no hi hagi mercat setmanal i, si cau 
entre setmana, vetllar perquè no es treballi, excepte aquelles activitats que estiguin 
permeses. En cap cas s'ha de renunciar als nostres valors i tradicions locals. 
Amb tot, el sentit del nostre vot serà afirmatiu. 
 
Sotmesa la proposta a votació s’acorda per unanimitat. 
 
15.- Donar compte de nomenament provisional de interventor municipal.- 
L’alcalde, Sr. Fors, dóna compte del Decret de data 29 de juny de 2012: 
 
Atès que per decret d’alcaldia de 13 d’abril de 2012 es va nomenar interventora 
accidental a la funcionària d’aquesta corporació, Sra. Marta Alvarez Genoher fins a la 
cobertura temporal d’aquest lloc de treball per un funcionari d’Administració local amb 
habilitació nacional, categoria interventor. 
 
Atès que per decret d’alcaldia de 13 d’abril es va destinar en règim de comissió de 
serveis a la funcionària d’aquesta Corporació,  Sra. Cristina Fané Otín, al lloc de treball 
de tresoreria de Serveis Econòmics per un termini màxim de dos anys o fins a la 
provisió de la plaça i el lloc pel procediment corresponent, o fins la reincorporació de 
l’anterior funcionària, Sra. Marta Alvarez Genoher. 
 
Vist que la Direcció General d’Administració Local ha nomenat provisionalment el 
funcionari d’Administració Local amb habilitació de caràcter estatal de la subescala 
d’Intervenció-Tresoreria, Sr. Jose  Rubio i Sampron, interventor d’aquest Ajuntament, 
amb efectes 1 de juliol de 2012. 
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Atès que existeix plaça vacant amb consignació pressupostària suficient per un cost 
total de 33.666,63€ corresponents a  28.733,88€ de retribució bruta imputables a les 
aplicacions 22 931 12000, 22 931 12100 i 22 931 12101 i 4.932,75€ de cost de 
Seguretat Social imputables a l’aplicació 22 931 16000.   
  
Vist el que preveu l’art. 27.2 del Decret 195/2008, de 7 d’octubre. 
 
És per això i en ús de les atribucions que em confereix l’article 53.1 i) del Decret 
Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril. 
 
RESOLC: 
 
1. Adscriure al Sr. José Rubio Sampron, amb DNI 36888278G, funcionari 
d’administració local amb habilitació de caràcter estatal de la subescala d’intervenció-
tresoreria, grup de classificació A1 i nivell de complement de destí 30, al lloc de treball 
d’intervenció de l’Ajuntament d’Arenys de Mar a partir del dia 1 de juliol de 2012, 
d’acord amb el nomenament provisional efectuat per la Direcció General 
d’Administració Local. 
 
Fixar una jornada laboral ordinària completa i establir, a banda dels triennis que li 
corresponguin,  una retribució de 4.256,75€ mensuals bruts, que corresponen a: 
 
Sou base 1.109,05 € 
C. Destí 30    968,75 € 
C. Específic 2.178,95 €  
 
2. Cessar amb efectes 1 de juliol de 2012 a la Sra. Marta Alvarez Genoher com a 
interventora accidental i disposar la seva reincorporació, amb efectes d’1 de juliol de 
2012, al lloc de treball de tresorera, que ocupava anteriorment. 
 
3. Cessar amb efectes 1 de juliol de 2012 a la Sra. Cristina Fané Otín com a tresorera 
en règim de comissió de serveis i disposar la seva reincorporació, amb efectes 1 de 
juliol de 2012, al lloc de treball d’administrativa de serveis econòmics, que ocupava 
anteriorment. 
 
4. Agrair a les funcionàries Marta Alvarez Genoher i Cristina Fané Otin els serveis 
prestats i l’aportació que han realitzat contribuint a mantenir la qualitat dels serveis 
d’aquest Ajuntament. 
 
5. Notificar aquesta resolució als interessats i interessades i donar-ne compte al Ple en 
la primera sessió que es realitzi. 
 

16.-Donar compte de l’ informe sobre el compliment de les mesures contra 
la morositat, segon trimestre.- El tinent d’alcalde Sr. Barris dóna compte 
l’informe sobre el compliment de les mesures contra la morositat, segon trimestre 
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De conformitat amb el que estableix l’article 4 de la Llei 15/2010, de 5 de juliol, de 
modificació de la Llei 3/2004, de 29 de desembre, pel qual s’estableixen mesures de 
lluita contra la morositat en les operacions comercials, s’emet el present informe, en 
base a: 
 
ANTECEDENTS 
 
1.- El que es disposa en el següent informe, és d’aplicació a tots els pagaments efectuats 
com a contraprestació en les operacions comercials entre empreses i l’Ajuntament 
d’Arenys de Mar. 
 
2.- S’adjunta l’annex A (pagaments realitzats en el trimestre), d’acord amb el 
compliment dels terminis que preveu la Llei 15/2010, de 5 de juliol, que inclou el 
nombre de pagaments i imports totals dels pagaments realitzats dins i  fora del termini 
legal. 
 
3.- Sense perjudici de la seva possible presentació i debat en el Ple de l’Ajuntament, 
aquest informe s’ha de remetre a La Generalitat de Catalunya al Departament 
d’Economia i Finança (Tutela Financera.) 
 
4.- D’acord amb l’article 3.3  de la Llei 15/2010, s’afegeix una nova disposició 
transitòria,  octava, en la qual es determina que entre l’1 de gener i el 31 de desembre 
de 2012, el termini per abonar les obligacions és de 40 dies. 
 
LEGISLACIÓ APLICABLE 
 
 
-Llei 15/2010, de 5 de juliol, de modificació de la Llei 3/2004, de 29 de desembre, per la 
qual s’estableixen mesures contra la morositat en les operacions comercials. 
 
-Llei 3/2007, de 30 d’octubre, de contractes del sector públic. 
 
- Resolució ECO/1406/2011, d'1 de juny, per la qual es modifiquen els annexos 
de l'Ordre ECF/138/2007, de 27 d'abril, sobre procediments en matèria de tutela 
financera dels ens locals. 
 
CONCLUSIONS 
 
1.- S’adjunta al present informe una relació resum (pagaments realitzats en el 
trimestre) corresponent al segon trimestre de 2012,  on es detallen els següents 
indicadors: 
 
2.- Període mitjà de pagament (PMP), que és l’indicador de dies de mitjana que s’ha 
tardat a realitzar els pagaments, que en aquest trimestre és de 39,72 dies. 
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3.- Període mitjà de pagament excedit (PMPE), que és l’indicador de nombre de dies de 
mitjana que les operacions pagades fora de termini han excedit el termini legal, que en 
aquest trimestre ha estat de 15,17dies. 
 
4.- El total de pagaments realitzats durant el 2n trimestre és de 1.138  per un import 
global de 2.061.604,77€, d’acord amb el detall següent 
 
 
      Nombre Import % 
Pagaments realitzats durant el trimestre 
dins del termini legal 430 974.621,61 37,79% 
Resta de pagaments 708 1.083.983,16 62,21% 
Pagaments totals durant el trimestre 1.138 2.061.604,77 100,00% 

 
 
17.- Donar compte del decret d’alcaldia assignant atribucions al nou equip 
de govern municipal.- L’alcalde, Sr. Fors, dóna compte del Decret de data 10 de 
juliol de 2012: 
 
Com a conseqüència de la incorporació del grup socialista a l’equip de govern 
municipal, és convenient que aquesta Alcaldia procedeixi a fixar les funcions i 
competències dels diferents regidors que formaran part del nou Govern municipal i 
per tant modifica els Decrets de data 16, 22, 23 de juny, 18 de juliol i 28 de setembre 
de 2011 de delegació d’atribucions als regidors. 
 
De conformitat amb el que disposa l’art. 43 i ss del RD 2568/1986 de 28 de novembre 
pel qual s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les 
entitats locals i l’art. 50 i ss del Reglament orgànic municipal. 
 
Resolc: 
 
Primer.- Deixar sense efecte els Decrets de l’alcaldia de dates 16, 22, 23 de juny, 18 de 
juliol de 2011 i 28 de setembre de 2011 de delegació d’atribucions als regidors. 

Segon.- Delegar a favor dels regidors que a continuació es relacionen l’àmbit d’actuació 
següent: 

 
Regidor/ra delegat/da Àmbit d’actuació 
Sr. Ramon Vinyes Vilà 
1r. Tinent d’alcalde  

HISENDA 

Sra. Maria Belén Quintero Aragón 
2a. Tinent d’alcalde 

GOVERNACIÓ I MOBILITAT 

Sra. Soraya Real Iglesias 
3a. Tinent d’alcalde 

ACCIÓ SOCIAL,  ACCIÓ CIUTADA I SALUD 
PÚBLICA 

Sr. Santiago Fontbona Arbós 
4t. Tinent d’alcalde 

URBANISME I MEDI AMBIENT 

Sra. Lorena Estrada Ocaña 
5èna. Tinent d’Alcalde 

COMUNICACIÓ 
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Sr. Alejandro Acero Cherta 
6è. Tinent d’alcalde 

PROMOCIÓ ECONÒMICA , COMERÇ I NOVES 
TECNOLOGIES 

Sra. Susanna Mir Julià EDUCACIÓ, INFÀNCIA,  JOVENTUT I 
CULTURA 

Sr.  Roman Pascual Rodríguez CONSUM  I TURISME 
Sra. Maria Isabel Illescas Sánchez GENT GRAN, NOVA CIUTADANIA, 

IGUALTAT, CIVISME, PARTICIPACIÓ 
CIUTADANA I COOPERACIÓ 

Sr. Juan Jose Almansa Aragón BRIGADA I ESPORTS 
 
 
Tercer.  Les delegacions a favor dels regidors en els àmbits d’actuació relacionats en 
l’anterior apartat comprenen les facultats següents: 
 

- La direcció i gestió municipal. 
- La signatura de les resolucions i actes administratius que afectin a tercers. 
- L’autorització i disposició de despeses la quantia de les quals no excedeixi 

l’atribuïda a l’Alcaldia per a la contractació menor. 
 
Quart. Notificar la present resolució als interessats i donar-ne compte al Ple en la 
primera sessió que es realitzi, i ordenar-ne la publicació en el Butlletí Oficial de la 
Província, sense perjudici que tingui efectivitat des de l’endemà de la present resolució. 
 

El regidor Sr. Caldeira en representació del grup municipal de la CUP diu que de les 
assignacions de regidories del nou govern la CUP volem fer una sèrie de 
consideracions: 
• Respecte a la tasca de comunicació de la regidora Lorena Estrada, la CUP ja 
hem estat molt crítics amb aquesta tasca. Ja hem assenyalat que no cal tenir un 
responsable de comunicació quan hi ha un servei informatiu a la mateixa casa i que és 
Ràdio Arenys. Ara no només tindrem un responsable de comunicació sinó que, a més, 
en tindrem una regidora. Abans ens semblava innecessari i, amb aquesta remodelació 
del govern, encara més. 
• Respecte a les tasques de Nova ciutadania, igualtat, civisme, participació, 
ciutadania i cooperació que assumeix la nova regidora Maribel Illesques, i cenyint-nos 
en el que la CUP defensàvem en campanya, pensem que aquestes regidories són del 
tot sobreres. I no perquè no siguin importants, sinó per tot el contrari. Atesa la seva 
importància com a valors d'una societat democràtica perquè asseguren la cohesió 
social i la justícia, pensem i pensàvem que havien de ser aspectes inclosos en tots els 
àmbits de l'actuació política tractats transversalment a totes i cada una de les 
regidories i no haver-ne de fer d’específiques. De res serveix potenciar la participació 
si no es treballa en l’elaboració dels pressupostos fent-los participatius, o a serveis 
socials, educació, joventut o medi ambient, per posar alguns exemples. I per aconseguir 
tot això no ens cal crear una regidoria, una regidora i un sou. Som i serem crítics amb 
aquest model de regidories atès que no se’n redueixen. 
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18.- Donar compte del decret d’alcaldia nomenant tinents d’alcalde.- 
L’alcalde, Sr. Fors, dóna compte del Decret de data 10 de juliol de 2012: 
 

Aquesta Alcaldia, com a conseqüència de la incorporació del grup socialista a l’equip de 
govern municipal, procedeix a modificar el Decret de data 23 de juny de 2011 de 
nomenament dels corresponents tinents d’alcalde. 
 
Ateses les competències de l’Alcaldia de conformitat amb l’art. 46.1 del RD 2568/1986 
de 28 de novembre, Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les 
entitats locals i l’art. 41 del Reglament orgànic municipal.  
 
Resolc:  
 
Primer.  Deixar sense efecte el Decret de l’alcaldia de data 23 de juny de 2011 de 
nomenament de tinents d’alcalde. 
 
Segon.  Nomenar tinents d’alcalde els regidors següents: 
 
1r. Tinent d’alcalde: Sr. Ramon Vinyes Vilà 
2na. Tinent d’alcalde: Sra. Belén Quintero Aragón 
3era. Tinent d’alcalde: Sra. Soraya Real Iglesias  
4t. Tinent d’alcalde: Sr. Santiago Fontbona Arbós 
5è. Tinent d’alcalde: Sra. Lorena Estrada Ocaña  
6è. Tinent d’alcalde: Sr. Alejandro Acero Cherta 
 
Els efectes d’aquest nomenament comporten substituir l’alcalde, en els casos de vacant, 
absència o malaltia, en la totalitat de les seves funcions. La substitució es durà a terme 
seguint l’ordre de nomenament. 
 
Tercer. Notificar la present resolució als interessats i donar-ne compte al Ple en la 
primera sessió que es realitzi, i ordenar-ne la publicació en el Butlletí Oficial de la 
Província, sense perjudici que tingui efectivitat des de l’endemà de la present resolució. 
 
 

19.- Informe del Defensor del Ciutadà.- Es retira de l’ordre del dia. 
 
 
20.- Renúncia al càrrec de regidor del Sr. Joaquim Barris Garcia.- L’alcalde, 
Sr. Fors, dóna compte d’aquesta proposta d’acord:  
 
Vist l’escrit de renúncia al càrrec de regidor d’aquest Ajuntament, formulada pel Sr. 
Joaquim Barris Garcia, inclòs en la candidatura de Convergència i Unió, presentada a 
les Eleccions Locals de 2011. 
 
Vista la Instrucció de 10 de juliol de 2003, de la Junta Electoral Central. 
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Es proposa al Ple l’adopció del següent acord: 
 
PRIMER. Prendre coneixement de la renúncia al càrrec de regidor d’aquest 
Ajuntament, formulada pel Sr. Joaquim Barris Garcia. 
 
SEGON. Indicar que d’acord amb l’art 182 apartat 1) de la Llei orgànica 5/1985, de 19 
de juny, del Règim electoral general, l’escó de regidor s’ha d’atribuir al candidat de CiU 
Sr. Juan Miguel Llodrà Nogueras, d’acord amb el seu ordre de col�locació. 
 
TERCER. Traslladar aquest acord amb l’escrit de renúncia a la Junta Electoral Central 
 
- El tinent d’alcalde Sr. Acero en representació del grup municipal del Bloc diu que 
quan després de les Eleccions es va configurar el nucli bàsic del Govern Municipal, 
varen començar les converses per tal d’obtenir suports i per tal de posar-se 
immediatament mans a l'obra en la gestió municipal. Un cop vaig assumir la delegació 
de la regidoria de Promoció Econòmica es va iniciar una etapa de treball en equip, en 
el que malgrat diferències de posicionament, hem estat capaços de funcionar sense que 
aquestes diferències fossin un obstacle per respondre als reptes de gestió. 
L’experiència política és útil, però de vegades també porta aparellada inèrcies i hàbits 
que no tenen encaix en els moments actuals, no podem fer les mateixes polítiques de 
sempre en les circumstàncies excepcional que el País viu avui.  
Aquest equip jove i professional, sense experiència política, però abocats a la seva feina 
han aconseguit canviar moltes coses a vila. Des d’aquí el meu reconeixement i en 
especial per a tu, Quim, el temps em donarà la raó: la política d’ara requereix de perfils 
professionals com el teu: metòdic, racional i dialogant. 
 
Sort en la teva trajectòria professional i esperem tornar-te a veure en política, en la 
cosa pública, per posar al servei de la Comunitat allò que la Comunitat et va donar 
mitjançant l’educació i la cultura: coneixement, seny i habilitats per a la gestió. 
 
 
- La regidora Sra. Moreno en representació del grup municipal d’ERC diu que 
lamentem la renúncia del tinent d’alcalde Sr. Joaquim Barris. Volem agrair-li la seva 
dedicació i també la seva forma de ser dialogant, respectuosa i també la seva voluntat 
de consens i de fer-nos arribar la informació i els aclariments que li hem demanat. Ha 
estat una etapa curta però intensa. Volem desitjar-li sort en aquesta etapa que ara 
comença lluny del nostre poble, esperant que vegi acomplerts tots els seus desitjos 
personals i professionals. Molta sort! 
 
- La regidora Sra. Balliu en representació del grup municipal d’ICV diu que És just 
que dediquem unes paraules en Quim Barris, que avui, per circumstàncies professionals 
i personals ha de renunciar a ser regidor d'aquest Ajuntament. 
La renúncia a l’acta de regidor del regidor Barris, tal com ens ha explicat, no és un 
abandonar el vaixell, ni un tirar la tovallola, ni és fruit de cap crisi de govern, ni del 
grup de CiU. 
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En Quim, l’hem sabut entendre i respectar, quan ens ha explicat que per motius 
personals i per dedicació professional, se li fa molt difícil compaginar en aquests 
moments la vida familiar, laborar i institucional. 
L'hem sabut entendre, i el respectem, ja que quan es tenen responsabilitats polítiques, i 
si aquestes són de govern, i a més, si es desenvolupen amb la dedicació que suposa 
estar al capdavant de regidories com les d'administració municipal i hisenda, sovint es 
fa molt complicat poder conciliar la vida personal, amb la pública, i combinar-la amb la 
familiar, la laboral i la política. 
I per aquest motiu avui hem de compartir la seva decisió, encara que dissortadament 
s’estigui convertint em un fet més ordinari del que voldríem a la vida política municipal.  
En la seva tasca de govern, que no entrarem a valorar, ha sigut cordial i afable amb la 
resta de forces polítiques de la casa gran, especialment amb el grup ICV, i això en els 
temps que corren, és d’agrair.  
Ja saps Quim que, en privat,  sempre em refereixo a tu com el meu regidor preferit, ja 
que malgrat en algunes ocasions s’ha fet evident algunes desavinences, manifestacions 
desafortunades, polèmiques  o malentès per qüestions polítiques, has demostrat amb 
nosaltres un tarannà conciliador, dialogant,  i per sobre de tot educat, cosa que 
t’agraïm sincerament.  
Moltes vegades sabem que es difícil separar la vida política i la personal, la vida pública i 
la privada. Has de saber estar, respectar els altres i a les seves ideologies, per què tots 
hi som,  govern i oposició, per treballar i consensuar els temes que afecten als nostres 
convilatans, i penso que tu, en aquest aspecte, has estat a l’alçada. Cal que la gent 
entengui que som rivals polítics, però no enemics.  
Des del grup municipal d’Iniciativa d'Arenys de Mar, li volem agrair públicament, la teva 
contribució al projecte municipal i a treballar per Arenys.  
En nom propi, i en nom d'ICV et donem les gràcies Quim, i que tinguis molta sort... i 
fins ara i fins a sempre.   
No volem acabar la nostra intervenció sense  donar també la nostra més cordial 
benvinguda al que haurà de ser el nou regidor que substituirà en Joaquim Barris.  
Esperem que en Joan Miquel Llodrà aportarà a la política municipal la seva trajectòria 
en el camp de la cultura i el patrimoni arenyenc.  
Benvingut Joan Miquel!  
   
El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
La secretària        Vist i plau 
         L’alcalde  
 
 
 
 
 
 
 


